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n Kent Yaşam Gazetesi olarak iş 
dünyasında başarılarıyla dikkat çeken 
isimlerle yaptığımız söyleşilere devam 
ediyoruz.

n Başarı hikâyeleri listemize bu hafta 
Türkiye’nin ilk televizyon anteni üreten 
firmalarından biri olan Yeniçağ Anten ve 
Uydu sistemlerinin ikinci kuşak sahibi, 
hem iş hem siyaset alanında aktif roller 
üstlenen Gökhan Gümüşdağ’ı ekledik.

iSTANBUL’U SUSUZ 
GÜNLER BEKLiYOR!
İstanbul’un barajlarındaki su seviyesinin 3’te 1 oranına düşmesiyle 
kent susuz kalma tehlikesiyle karşı karşıya. Uzman isimlerden ve 
yetkili kurumlardan konuya ilişkin açıklamalar da geldi.

n Başta küresel iklim 
değişikliği, üretim alışkan-
lıklarımız ve kentlerimizdeki 
betonlaşma kuraklığa ve 
milyonlarca insanın susuz 
kalmasına neden olabilecek 
felaketlere kapı aralıyor.

Özellikle İstanbul gibi 

20 milyona yakın insanın 
yaşadığı dev bir metropol-
de hayatın kaynağı olan su 
konusu da hassas bir çizgide 
gereğinden daha fazla dikkat 
edilmesi gereken bir unsur 
olarak yaşantımızın içinde 
duruyor. n SAYFA 3’TE 

BARAJ DOLULUK ORANI 
ÜÇTE BİRE DÜŞTÜ

KURAKLIK, KİRLİLİĞİ 
ORTAYA ÇIKARDI

Değişim, dönüşüm, başarı... 
Yeniçağ'ın Gümüşçağı

SAYFA 6 VE 7’DE

10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü kapsamında 
İstanbul’da birçok yerel yönetim ve siyasi parti 
teşkilatları basın emekçilerinin anlamlı günü 
dolayısıyla çeşitli etkinlikler düzenledi. n 2’DE

10 Ocak’ta siyasiler 
gazetecileri unutmadı 
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Arif Sağ’dan
Maltepe’de 

unutulmaz gece
Maltepe Belediyesi’nin ev sahipliğinde 

düzenlenen “Arif Sağ Ustaya Saygı Ge-
cesi”, yüzlerce türkü severin katılımıyla 
Prof. Dr. Türkan Saylan Kültür Merkezi’n-
de gerçekleştirildi. n 8’DE

Mehmet Berke Merter; 
ChatGPT  ile yaşamaya 

hazır mıyız?
ChatGpt’yi (Generative Pre-tranied 

Transformer) duydunuz mu? Eğer duyma-
dıysanız muhakkak deneyin. Çünkü bu tek-
noloji hayatımızı çok değiştirecek. n 11’DE

Türk Dünyası Maltepe’de buluştu
1. Yörük Türkmen 

Çepni Kurultayı Malte-
pe Etkinlik Alanı’nda 
gerçekleşti. Türk dün-
yasını bir araya getiren 
kurultaya CHP Genel 
Başkanı Kemal Kılıç-
daroğlu, İBB Başkanı 
Ekrem İmamoğlu, 
CHP’li Milletvekilleri 
ve İstanbul’un önemli 
ilçelerinin belediye 
başkanları katılım 
gösterdi. n 12’DE

Iğdırlı bürokratlar daha güçlü 
yarınlar için bir arada

TÜMKİAD Genel Başkanı Nihat Tanrı-
kulu çok sayıda Iğdırlı bürokratı bir araya 
getiren bir davet organize etti.n 9’DA

Bağcılar Belediyesi’nin düzenle-
diği Samsun Günleri’ne konuk olan 
Ticaret Bakanı Dr. Mehmet Muş, ilçe 
sakinleriyle bir araya geldi. n 10’DA

Sarıyer’in geri dönüşümü 
öğrencilere burs oluyor

Sarıyer Belediyesi, bu yıl geri dönü-
şüm tasarrufları ile toplam 7 bin 500 
öğrenciye ulaştı. n 5’TE

Kadınların el emekleri 
her Salı Feriköy’de

Şişlili kadınlar el emeği ürünlerini her 
Salı günü; Feriköy’de bulanan Organik Pa-
zar içinde açılan “Kadın El Emeği Pazarı’n-
da satışa sunacak. Şişli Belediyesi ve Şişli 
Kent Konseyi iş birliğiyle hayata geçirilen 
projede, ilk etapta 140 stantta 280 kadın 
ürünlerini sergileyebilecek. n 8’DE

Küçükçek-
mece Belediyesi 
Başkan Yar-
dımcısı Galip 
Özcan’ın sahibi 
olduğu HG 
Trabzon Döner, 
ilk şubesini İki-
telli’de önemli 
isimlerin katıl-
dığı bir törenle 
açtı. n 10’DA

HG Trabzon Döner

Beşiktaş Beledi-
yesi ve İstanbul Bü-
yükşehir Belediyesi iş 
birliğinde, Beşiktaş’ın 
Konaklar Mahallesin-
de bulunan atıl alanı 
çevre düzenlemesi 
yapılarak ‘’Konaklar 
Kent Parkı’’ adıyla 
hizmete açıldı. n 8’de

Beşiktaş’ta atıl alanlar 
betona değil yeşile dönüşüyor

SURIYELI KARDEŞLERIMIZI 
DAVUL ZURNAYLA GÖNDERECEĞIZ

SAYFA 8’DE

KILIÇDAROĞLU: 

İlk şube, görkemli açılış:

Bakan Muş: Bağcılar'ın 
bu organizasyonlarda 

bir tecrübesi var



KENT GÜNCEL14 Ocak 2023 Cumartesi02

DEVA Partisi İstanbul İl Baş-
kanlığı 10 Ocak Gazeteciler günü 
münasebetiyle basın mensuplarıyla 
bir araya geldi. İl Başkanı Dr. Erhan 
Erol, programda gazetecilerin gün-
deme ilişkin sorularını cevapladı.
DEVA ESENYURT: GAZETECİLER 
CESURCA YAZACAK

DEVA Partisi Esenyurt İlçe Baş-

kanlığı 10 Ocak Gazeteciler Günü 
dolayısıyla basın ile buluştu.

Basın emekçilerine önem veren 
DEVA Partisi Esenyurt İlçe Başkan-
lığı 10 Ocak Gazeteciler Günü’nü 
unutmadı. Esenyurt İlçe Başkanlı-
ğı’nda düzenlenen etkinlikte birçok 
basın mensubu katıldı. Kahvaltının 
ardından İlçe Başkanı Halis Kahri-
man bir konuşma gerçekleştirdi.

Gazetecilerin kalemlerini özgür 
bir şekilde kullanmasını savunan 
Kahriman, "Biz altı ittifak olarak 
iktidara gelirsek, anayasada ilk 
getireceğimiz şey özgürlük olacak. 
Gazeteciler; rahatlıkla, cesurca yaza-
cak. Basın emekçiler gününüzü teş-
kilatım adına kutlarım" ifadelerine 
yer verdi. Sümeyra Duğan / Serkan 
Horuz – Kent yaşam Gazetesi

10 Ocak’ta siyasiler 
gazetecileri unutmadı 

10 Ocak Çalışan Ga-
zeteciler Günü kap-
samında İstanbul’da 
birçok yerel yönetim 
ve siyasi parti teşki-
latları basın emekçi-
lerinin anlamlı günü 
dolayısıyla çeşitli 
etkinlikler düzenledi.

İstanbul’da ilçe belediyeleri ve 
farklı siyasi görüşlerdeki partilerin 
ilçe teşkilatları, 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü’nü unutmadı. 
Birçok ilçede düzenlenen kahvaltı 
ve yemek davetleri ile basın emek-
çileri saygılar sunuldu.
İSTANBUL’UN GAZETECİLERİNDEN 
GÖRKEMLİ 10 OCAK BULUŞMASI

İstanbul’un nabzını tutan 
basın emekçileri, 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü kapsamında gör-
kemli bir davette bir araya geldi.

Özlük hakların kazanımının 
miladı olarak tarihe geçen 10 Ocak 
Çalışan Gazeteciler Günü, tüm 

medya dünyasında bir kez daha 
anıldı.

Önemli bir etkinliğe imza atan 
İGD, çok sayıda gazeteciyi Büyük-
çekmece Eser Otel'de düzenle-
dikleri, yemekli gecede bir araya 
getirdi. Buluşmaya ev sahipliği 
yapan İGD Başkanı Mehmet Mert 
gazetecilerin yaşadığı her türlü 
olumsuzluk ve zorluklara rağmen 
her zaman bir arada olmaları 
gerektiğini vurgulayarak, “İşte 
bugün de o birlik ve beraberliğin 
en güzel örneklerinden birini ver-
menin mutluluğunu yaşıyoruz” 
dedi.

Büyükçekmece Belediye 
Başkanı Dr. Hasan Akgün, 
10 Ocak Çalışan Gazeteciler 
Günü kapsamında ulusal 
ve yerel basın mensupla-
rıyla kahvaltılı toplantı-
da bir araya geldi. Basın 
mensuplarının yoğun ilgi 
gösterdiği toplantıda söz 

alan Türkiye Yerel Basın 
Birliği Genel Başkanı Nezir 
Karayün, İstanbul Gaze-
teciler Derneği Başkanı 
Mehmet Mert ve İstanbul 
Yerel Gazeteciler Derneği 
Başkanı Murat Abdullahoğ-
lu, meslektaşlarının basın 
bayramını kutladılar.

BÜYÜKÇEKMECE 
GAZETECİLERİ UNUTMADI

Esenyurt Belediye Başkanı Kemal 
Deniz Bozkurt, 10 Ocak Çalışan Ga-
zeteciler Günü dolayısıyla bölgedeki 
ulusal ve yerel basın kuruluşlarının 
temsilcileri ile bir araya geldi. Başkan 
Bozkurt, karşılıklı fikir alışverişinin 
yapıldığı toplantıda, 4 yıllık görev 
süresinde yaptığı çalışmalarla ilgili 
basın mensuplarını bilgilendirdi.

BOZKURT 
GAZETECİLERE 

4 YILIN 
RAPORUNU VERDİ

KARTAL’DA EĞLENCELİ 

10 OCAK!
10 Ocak Çalışan 

Gazeteciler Günü, Kar-
tal’da düzenlenen çeşit-
li etkinliklerle kutlandı.  
Kartal Gazeteciler Der-
neği’nin gerçekleştirdi-

ği kahvaltı programına 
Kartal Belediye Başkanı 
Gökhan Yüksel de katı-
lım sağlayarak gazeteci-
leri, Çalışan Gazeteciler 
Günü dolayısı ile tebrik 

etti. Kahvaltılı etkin-
liğin ardından ise kut-
lamalar, gazetecilerin 
kıyasıya yarışına sahne 
olan bowling turnuvası 
ile devam etti.

SARIYER’DEN GAZETECİLERE BOĞAZ TURU

10 Ocak Çalışan Gazeteciler 
Günü, Sarıyer Belediyesi'nin orga-
nize ettiği bir yemekli etkinlikle 
boğaz turu yapılarak kutlandı. 
Toplantıda konuşan Sarıyer Bele-
diye Başkanı Şükrü Genç, medya ol-
mazsa olmaz anlayışı kapsamında 
önemli açıklamalara imza attı. 

Genç, “Siz eleştireceksiniz, biz 
eleştirileceğiz ve hazmedeceğiz. 
Sizin eleştirilerinizle birlikte yol 
haritamızı oluşturacağız.” dedi.

Gelecek Partisi Genel Başkanı 
Prof. Dr. Ahmet Davutoğlu, par-
tisinin İstanbul İl Başkanlığı’nın 
düzenlediği “İstanbul Basın Buluş-
ması” programında basın mensup-
ları ile bir araya geldi. 1453 Çırpıcı 
Sosyal Tesisleri’nde gerçekleşen 

buluşmaya basın mensupları yoğun 
ilgi gösterirken Davutoğlu, Gelecek 
Partisi Genel Başkan Yardımcısı Dr. 
Selim Temurci ve İstanbul İl Başkanı 
Av. İsa Mesih Şahin gazetecilerin 
sorularını cevapladı. 

DAVUTOĞLU 
GAZETECİLERLE BULUŞTU

AK Parti Esenyurt İlçe 
Başkanlığı 10 Ocak Gaze-
teciler Günü münasebe-
tiyle basın mensuplarına 

kahvaltılı bir program dü-
zenledi. Remzi Konferans 
Salon’unda gerçekleşen 
kahvaltıda Esenyurt İlçe 

Başkanı Harun Özer, AK 
Parti İstanbul Milletvekili 
Tülay Kaynarca ve basın 
mensupları katıldı.

AK PARTİ ESENYURT’TAN 
KAPSAMLI KUTLAMA

Cumhuriyet Halk Parti-
si Avcılar İlçe Başkanı Erdal 
Nas, 10 Ocak Çalışan Ga-
zeteciler Günü kahvaltı or-
ganizasyonunda konuştu. 
Medyanın siyasetteki aktif 

rolüne verdikleri önemi 
her fırsatta gösteren CHP 
Avcılar İlçe Başkanlığı, 10 
Ocak Çalışan Gazeteciler 
Günü’nü de unutmadı. 
İBB Avcılar Sosyal Tesis-

ler’de basın emekçilerini 
kahvaltı organizasyonuyla 
ağırlayan CHP Avcılar Teş-
kilatı, verdikleri hizmet-
ten ötürü tüm gazetecilere 
teşekkür etti.

CHP AVCILAR’DAN BASIN 
EMEKÇİLERİNE TEŞEKKÜR

DEVA İSTANBUL, GAZETECİLERİ   
           MERKEZDE AĞIRLADI AK PARTİ KÜÇÜKÇEKMECE GELENEĞİ BOZMADI

AK Parti Küçük-
çekmece ilçe yöne-
timi bir heyetle 10 
Ocak Çalışan Gazete-
ciler Günü münase-
betiyle her yıl olduğu 
gibi bu sene de Kent 
Yaşam Gazetesini 
ziyaret etti.
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GENEL KURUL İLANI
Atatürkçü Düşünce Derneği Bahçeşehir Şubesi’nin 9. Olağan Kongresi, 29 

Ocak 2023 Pazar günü saat 11.00 – 14.00 arasında Aşık Veysel Mahallesi Sü-
leyman Demirel Caddesi No:22/A Esenyurt/İstanbul adresinde Nisaplı olarak ya-
pılacaktır. Ekseriyet sağlanamadığı takdirde 4 Şubat 2023 Cumartesi günü aynı 
yerde ve aynı saatlerde nisapsız olarak aşağıda gösterilen gündem maddelerini 
görüşmek üzere toplanılacaktır.

                                                                                                                 Naz CAN
                                                                                                       ADD Bahçeşehir Şube 

Başkanı
                                                                                                            Tel : 0530 432 04 63
GÜNDEM :
1- Açılış 
2- Saygı duruşu - İstiklal Marşı
3- Divan Kurulu seçimi (1 Başkan, 1 Başkan Yrd. , 2 Yazman)
4- Divan Kuruluna tutanakları imzalama yetkisinin verilmesi 
5- Yönetim Kurulu Faaliyet Raporunun okunması
6- Kesin Hesap Raporunun okunması
7- Denetim Raporunun okunması 
8- Raporlar üzerinde görüşmeler
9- Yönetim Kurulu faaliyet raporunun ve Kesin hesap raporunun aklanması 
10- Denetim Kurulu Raporunun aklanması 
11- Tahmini Bütçenin okunması ve onaylanması
12- Yeni seçilecek Yönetim, Denetim, Disiplin Kurulları ile Genel Merkez 

Delegesi adaylarının kendilerini tanıtmaları ve seçimlere geçilmesi 
13- Dilek ve Temenniler
14- Kapanış 

YOLÜSTÜ KÜLTÜR VE 
DAYANIŞMA  

DERNEĞİ GENEL KURUL 
TOPLANTI DUYURUSU

Derneğimizin 16. Genel Kurul Toplantısının aşağıdaki gün-
dem maddeleri ile görüşülüp karara bağlanarak sonuçlandırıl-
ması için 05.02.2023 Pazar Saat 11.00’da dernek merkezimizde, 
yeterli çoğunluk. Sağlanamadığı takdirde 12.02.2023 Pazar günü 
saat 11.00’da Dernek Merkezimizde Toplanılmasına karar veril-
miştir. İlanen duyurulur.

 
Adres: Merkez Mah. Yavuz 1 Sok. No 8.
 Yenibosna/Bahçelievler.

Genel kurul Toplantı Gündemi

1) Yoklama Açılış.
2) Divan heyeti seçimi. 
3) Saygı duruşu ve İstiklal marşı.
4) Yönetim ve Denetim kurulları raporlarının okunması ve 

ibra edilmesi.
5) Tahmini Bütçe görüşülmesi onaylanması.
6) Dernek yönetim ve denetim organlarının seçilmesi.
7) Dilek temenniler.
8) Kapanış.

Profilo Verifone Marka VX680 E1 model 
BCA00033638 sicil numaralı yazar kasa 

ruhsatımı kaybettim hükümsüzdür. 
Çiğdem Cankaya - Yenibosna vergi dairesi 

/19370713540 vergi numarası

İETT kartım kaybolmuştur hükümsüzdür. 
Duygu Yarar 12.01.2023

Başta küresel iklim 
değişikliği, üretim alışkan-
lıklarımız ve kentlerimizde-
ki betonlaşma kuraklığa ve 
milyonlarca insanın susuz 
kalmasına neden olabilecek 
felaketlere kapı aralıyor.

Özellikle İstanbul gibi 
20 milyona yakın insanın 
yaşadığı dev bir metropolde 
hayatın kaynağı olan su 
konusu da hassas bir çizgide 
gereğinden daha fazla 
dikkat edilmesi gereken bir 
unsur olarak yaşantımızın 
içinde duruyor.
BARAJ DOLULUK ORANI 
ÜÇTE BİRE DÜŞTÜ

İstanbul'a su sağla-
yan 10 barajdan yalnızca 
doluluk oranı yüzde 50'nin 
üzerinde olan kalmadı... 
Alibey Barajı yüzde 17,35 
olarak ölçülürken, Sazlıdere 
barajı yüzde 36,96 doluluk 
oranına sahip. Pabuçdere 
Barajı'nda ise doluluk oranı 
yüzde 4,99 oldu.

KURAKLIK, KİRLİLİĞİ 
ORTAYA ÇIKARDI

Barajlarda su seviyesinin 
düşmesi ile birlikte büyük 
bir alanda suların çekilmesi 
sonucu geriye bataklık ve 
çöp yığınları kaldı. Piknik 
yapmak için göl ve baraj-
ların yakınlarına gelen 
vatandaşlar çevreyi çöp 
yığınları ile doldurdu. Daha 
önce fark edilmeyen ancak 
kuraklık nedeniyle ortaya 
çıkan çöp ve atıklar havadan 
görüntülendi.
KURNAZ: ÇOK CİDDİ BİR 
PROBLEM BİZİ BEKLİYOR

Prof. Dr. Levent Kurnaz, 
"2021 yılında da çok benzer 
bir durumdaydık. Barajlar-
da bundan daha az su vardı. 
Sonrasında 15 Ocak civarı ciddi 
ve yoğun yağışlar başladı ve o 
barajları kurtardı. İnşallah yine 
öyle bir durum olur. Öyle bir 
durum olmayacak olursa çok 
ciddi bir problem bizi bekliyor. 
Bugün itibariyle yüzde 31 ci-

varında barajların doluluğu ve 
her hafta en az yüzde 1 düşüyor 
diye bakalım. Çok ciddi yağış 
gelmeyecek olursa 1-2 haftaya 
kadar yüzde 30'un altına dü-
şeriz. Biraz yağış bekliyoruz, o 
İstanbul'un barajlarına biraz su 
getirebilir" dedi.
“KORKUNÇ KURAK 
DÖNEMDEN GEÇİYORUZ”

Prof. Dr. Kurnaz, "Du-
rumu, önümüzdeki 15-20 
gün içerisinde gelecek ciddi 
sayılabilecek yağışlar belirle-
yecek. Çünkü Marmara Böl-
gesi'nde o yağışlar olmayacak 
olursa; korkunç kurak bir 
dönemden geçiyor Marmara 
Bölgesi şu an için. Eğer önü-
müzdeki 15 gün içerisinde İs-
tanbul'a ciddi yağış düşmeye 
başlamazsa, İstanbul önemli 
bir su sıkıntısı yaşayacak. Bu 
yağmur her zaman düşebi-
lir. Önemli olan yağmurun 
düşüp barajları dolduruyor 
olması. Ümidimizi kesmeye-
lim" diye konuştu.

İstanbul’u susuz 
günler bekliyor!
İstanbul’un barajlarındaki su seviyesinin 3’te 1 ora-
nına düşmesiyle kent susuz kalma tehlikesiyle karşı 
karşıya. Uzman isimlerden ve yetkili kurumlardan 
konuya ilişkin açıklamalar da geldi.

2022 yılında gerçekleştirilen su faaliyet-
lerinin detaylıca incelendiği toplantıda, su 
yönetiminde izlenen ve izlenecek stratejiler 
de değerlendirildi.
2023 SU BÜTÇESİ (SU İHTİYACI) 
1 MİLYAR 200 BİN METREKÜP

2023 yılı su bütçesi de toplantıda görüşül-
dü. 2023 yılı için 1 milyar 200 bin metreküp 
ham su ihtiyacı öngörülürken, en az yağışta 
dahi 1 Ocak 2024 tarihinde barajlarda yüzde 
21’lik bir doluluk oranı olacağı tahmin edil-
di.
4 ÖNLEM AÇIKLANDI

Melen 3 Terfi Merkezi’nin Ocak ayı 
içerisinde devreye alınarak, Ömerli Barajı 
ve Cumhuriyet İçme Suyu Arıtma Tesisi’ne 
iletilecek su miktarı arttırılacak.

Ömerli Barajı Sal Pompasının günlük 
kapasitesi 250 bin metreküp arttırıldı. Bu 
sayede Cumhuriyet İçme Suyu Arıtma Tesisi 
kesintisiz biçimde çalıştırılabilecek.

Bu kapasite artışından elde edilen suyun 
şehre verilebilmesi için gerekli isale hatları 
hizmete alındı ve terfi merkezinin kapasitesi 
yükseltildi.

Su kayıp ve kaçakları ile mücadele disip-
linli bir şekilde sürdürülecek. Bu kapsamda, 
2021 yılında yüzde 20,52 olan bu oranın, 
2022 yılında yüzde 19,45’e düşürülmesiyle 
yılda yaklaşık 10 milyon metreküp su kaybı-
nın önüne geçildi. Alınacak önlemlerde bu 
oran daha da aşağı seviyeye çekilecek.

İSKİ’DEN 
‘TEDBİR’ 

TOPLANTISI

İstanbul’da suyun duru-
muna dair değerlendirmelerde 
bulunan İSKİ Genel Müdürü Dr. 
Şafak Başa, yaşanması muhte-
mel her türlü senaryo karşında 
hazırlıklı olduklarını belirte-
rek, “Biz İSKİ olarak İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başka-
nımız Sayın Ekrem İmamoğ-
lu’nun çizmiş olduğu İstanbul 
Vizyonu çerçevesinde şehrin 
bugünkü ihtiyaçlarını karşı-
lıyor ve gelecekteki ihtiyaçlar 
doğrultusunda hızla aksiyon 
alıyoruz. Bugün gerçekleştir-
miş olduğumuz toplantıda da 
İstanbul’un su durumunu bir 
kez daha değerlendirdik. Pro-
fesyonel yönetim kadromuz ve 
aldığımız önlemlerle kıymetli 
İstanbullu hemşehrilerimize, 
kesintisiz su temini sağlama 
konusunda çalışmalarımıza de-
vam edeceğiz. Küresel iklim de-
ğişikliği ve buna bağlı yaşanan 
kuraklık, tüm dünyada suyun 
daha verimli kullanılmasını ge-
rektiriyor. Su kaynaklarımızın 

durumundan bağımsız olarak 
gerçekleştirdiğimiz tasarruf 
çağrımızı yineliyoruz” dedi.
AVDAGİÇ: SU DESTEKÇİSİ 
OLALIM 

Avdagiç, twitter hesabından 
yaptığı açıklamada, su tüketi-
minde bilinçli olunması gerek-
tiğini vurgulayarak, “İşyerle-
rinde su tüketimini kontrol 
altına alalım, kendimizin ‘su 
denetçisi’ olalım” dedi. 
"BARAJLARIMIZI TASARRUFLA 
DOLDURMALIYIZ"

Şekib Avdagiç, mesajında 
şu ifadelere yer verdi: “Küre-
sel ısınma iklim değişimini 
tetikliyor, mevsimsel yağışları 
artık alamıyoruz. Barajlarımı-
zı tasarrufla doldurmalıyız. 
Su çocuklarımızın geleceği. 
Her İstanbullu firma ve kişi, 
kişiselleştirilmiş eylem planı 
yapmalı. Çünkü sudan büyük 
enerjimiz yok.” Fazıl Anıl Kılıç-
lı/KENT YAŞAM

BAŞA: BÜTÜN SENARYOLARA 

HAZIRLIKLIYIZ

Eski Milli Güreşçi Serdar 
Akgül, yapışık ikiz olarak 
dünyaya gelen kızlarından 
birini kaybetti, diğerinin 
yaşaması için sesini duyur-
maya çalışıyor Akgül, para 
istemediğini sadece kızının 
hayatının kurtulmasını 
istediğini söylüyor ve yardım 
istiyor.

Eski Milli Güreşçi Serdar 
Akgül, yapışık ikiz olarak 
dünyaya gelen Melek ile 
Cennet adındaki kızlarından 
Melek kızının öldüğünü, 
Cennet’i yaşatmak için ise 
yardım beklediğini söyledi.
“PARA İSTEMİYORUM, KIZIM 
KURTULSUN YETER”

Akgül, kızı için gereken 
iğnenin 650 euro olduğunu 
dile getirerek, “Federas-
yondan aldığım maaş 4 bin 

800 lira. Yapışık ikizlerim-
den Cennet yaşıyor. Melek 
hayatını kaybetti. Para veya 
para toplama kampanyası is-
temiyorum. Sadece kızım iyi 
olsun. Onun iyileşmesi için 
yardım eli istiyorum” dedi.
“DEVLETİMİZDEN YARDIM 
BEKLİYORUM”

Akgül ilacın adını ve 
fiyatını söyleyerek yetkililer-
den yardım beklediğini ifade 
etti. Akgül, “EC90 adında bir 
iğne var. Ücreti 650 euro. Her 
ay aldığım maaşın yüzlerce 
katı. Bu ilacı almamız gere-
kiyor ancak maddi düzeyi-
miz yetmiyor. Yetkililerden, 
devletimizden ve duyarlı 
vatandaşlardan yardım eli 
bekliyorum” dedi. 

KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Milli güreşçinin duyulmayan çığlığı
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250 yıllık bir geçmişe sahip İstanbul'daki Rami Kışlası 
1,5 yıllık restorasyon çalışması sonrasında kütüphaneye 
dönüştürüldü. Açılışını Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan yaptı.

Bölgenin geçmişine dair yaşadıklarını anlatan Cum-
hurbaşkanı Erdoğan, “Burada bir geçmişim var. Burası 
gıda çarşısı olduğunda peynir sattık. Burası ne haldeydi, 
nereden nereye söyleriz ya. Rami top sahası olduğunda 
top da oynadık. Rami'yi sadece bir kütüphane değil pek 
çok faaliyetin de yapılabileceği bir kültür merkezi olarak 
planladık.” ifadelerini kullandı.
ERDOĞAN: 24 SAAT KİTAPSEVERLERE HİZMET VERECEK.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Kütüphanemiz haftanın 
her günü, günün 24 saati, gençlerimiz başta olmak üzere, 
kitapseverlere hizmet verecektir. Kullanım alanı 36 bin 
metrekareyi geçen, ilaveleri ile yaklaşık 110 bin metreka-
relik bir alanda şu andaki yapıya kavuştuk.” dedi.Serkan 
HORUZ/ Kent Yaşam

İstanbul'daki 
Rami Kışlası 1,5 
yıllık restoras-
yon çalışması 
sonrasında 
kütüphaneye 
dönüştürüldü. 
Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip 
Erdoğan, Rami 
Kütüphanesi'nin 
açılışını yaptı. 

Kışladan kütüphaneye;
Rami Kütüphanesi 
hizmete açıldı

“RAMİ SADECE BİR KÜTÜPHANE 
DEĞİL BİR KÜLTÜR MERKEZİ”

Erdoğan şöyle devam etti;
“Cumhuriyetimizin 100'üncü 

yılını 100 yeni kütüphaneyle karşı-
lama hedefimize adım adım yaklaşı-
yoruz. Burada çorbanızı içeceksiniz, 
kahvenizi içeceksiniz, kek yiyeceksi-
niz. Yarın sabahtan itibaren uygu-
lama başlıyor. Bizim medeniyetimiz 
kitapla, defterle, kalemle, okumak-
la, anlamakla, sormakla, anlat-
makla yoğrulmuş, ilimle, tefekkürle 

kıvamını bulmuştur. İlim, irfan, 
kültür ve sanat faaliyetlerini de iba-
det aşkıyla yürüten milletimiz, bu 
vasfıyla asırlarca dünyaya ışık tut-
muş, hala el üstünde tutulan eserler 
vermiştir. Takip eden değil, öncülük 
yapan, diğer alanlar gibi kültürde de 
kendisine sunulanları tüketen değil, 
üreten bir Türkiye için gece gündüz 
çalışıyoruz.” 

2019 yılından bu yana 
Esenyurt’ta yapılan proje ve 
hizmetler halkla buluştu. 
CHP Genel Başkanı Kemal 
Kılıçdaroğlu’nun katılımıy-
la Yeni Belediye Meydanı’n-
da gerçekleşen Esenyurt 
Buluşması’nda, tamam-
lanan projelerin toplu 
açılışı yapıldı. Açılış öncesi 
Esenyurt Belediye Başkanı 
Kemal Deniz Bozkurt, nasıl 
bir belediye devraldığını, 
4 yıllık görev süresinde 
yaptığı çalışmaları ve yeni 
dönemde Esenyurtluları 
bekleyen projeleriyle ilgili 
sunum yaptı. 
KILIÇDAROĞLU: 
BAŞKANLARIMIZ HER 
KURUŞU HALK İÇİN 
HARCIYOR

Programda konuşma 
yapan CHP Genel Başka-
nı Kemal Kılıçdaroğlu, 
“Burası bir beton ormanına 
dönüştürüldü. Bunların 
gözü dönmüş. Nerede 
ağaç görseler oraya beton 
döktüler. Esenyurt Beledi-
ye Başkanı'mız hakkında 
130 soruşturma açılmış. 
Açmazsanız namertsiniz! 
Alın teri dökmüşsen mesele 
yok. Sanmayın ki sadece 
Esenyurt için bunlar olu-
yor. Hayır, bütün belediye 
başkanlarımız için bunları 
yapıyorlar. Biri gidiyor öbü-
rü geliyor. Devamlı denetle-
yelim, engelleyelim, haciz 
koyalım. Sonra meydanlar-
da diyelim ki ‘Siz seçtiniz 
ama bunlar iş yapmıyor-

lar.’ Ama bizim belediye 
başkanlarımız zekâlarını 
kullanıyor. Her kuruşu 
halk için harcıyorlar. Onlar 
hangi engelleri çıkarırlarsa 
çıkarsınlar, başkanlarımız 
bu engelleri aşmayı biliyor. 
Esenyurt Belediye Başkanı-
mız Kemal Deniz Bozkurt'a 
ve Büyükşehir Belediye Baş-
kanımız Ekrem İmamoğ-
lu'na hepinizin huzurunda 
sevgilerimi, saygılarımı 
sunuyorum. Onlar bütün 
engellemelere rağmen gö-
revlerini yapıyor. Yapmaya 
da devam edecekler. En bü-
yük dayanakları, en büyük 
gücü sizsiniz. Desteğinizi, 
belediye başkanlarımızın 
arkasından asla ve asla 
çekmeyin. Onlara moral 
verin, çünkü onlar sizin 
için çalışıyor ve size hizmet 
ediyor” dedi.
“DAVULLA ZURNAYLA 
GÖNDERECEĞİZ”

CHP lideri Kılıçdaroğlu, 
belediye öncülüğüyle bir 
kısım Suriyeli vatandaşın 
kendi iradeleriyle Suriye'ye 
gönderilmesine engel 
olunduğunu söyledi. Kılıç-
daroğlu şöyle konuştu: “İki 
otobüsle Suriyeli kardeşle-
rimizi onların iradeleriyle 
Suriye'ye gönderecektik. 
Hemen müdahale ettiler. 
'Vay nasıl olur? Kılıçdaroğ-
lu geldi, Suriye'ye göndere-
cek. E biz ne diyeceğiz!...' 
Ne derseniz deyin en geç 
iki yıl içinde bütün Suriyeli 
kardeşlerimizi Suriye'ye 
davulla zurnayla gön-

dereceğiz. Hiçbir engeli 
tanımayacağız.”
BOZKURT: 
CUMHURBAŞKANI SİZ 
OLMALISINIZ

Konuşmasının son 
bölümünde CHP Lideri-
ne adaylık çağrısı yapan 
Başkan Bozkurt, “Şimdi 
yaşadıklarımdan edin-
diğim tecrübelere göre 
ülkemizi bir lidere ihtiyacı 
var. Neden? Yaşadığımız 
sorunların tamamına 
yakını yanlış yönetimden 
kaynaklanıyor. Dolayısıyla 
bu ülkenin sizin liderliğini-
ze ihtiyacı var. Esenyurt Be-
lediye Başkanı Kemal Deniz 
Bozkurt olarak konuşmuyo-
rum. Türkiye Cumhuriyeti 
Devleti'nin bir vatandaşı 
olarak konuşuyorum. Bunu 
söyleme hakkım olduğu 
için söylüyorum. Neden 
siz? Çünkü ben, sizden 
daha çok Türkiye'yi bir 
arada tutacak başka bir kişi 
bilmiyorum. Ülkemizin 
geleceğini kendi düşünce-
nizden daha çok önceleyen 
başka bir kişi de bilmi-
yorum. Devlet tecrübesi, 
SSK'da çalıştınız, maliyede 
çalıştınız, Cumhuriyet 
Halk Partisi'ni yönettiniz. 
Dolayısıyla benim aklıma 
başka kimse gelmiyor. 
Sahip olduğunuz yüksek 
adalet duygunuzdan dolayı 
sizin, Türkiye Cumhuriyeti 
Devleti Cumhurbaşkanı 
olmanız lazım.” ifadelerini 
kullandı. Süleyman Çay/
KENT YAŞAM

Kılıçdaroğlu: Suriyeli 
kardeşlerimizi davul 

zurnayla göndereceğiz
Esenyurt Belediye Başkanı Kemal Deniz Bozkurt, yerel yöne-
timler ve halk bütünleşmesiyle ortaya çıkan değerleri ve pro-
jeleri, CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu’nun katılımıyla 
gerçekleşen Esenyurt Buluşması’nda kamuoyu ile paylaştı. 

Çatalca’ya her alanda kazandır-
dığı hizmetlerle sadece Çatalca’da 
değil tüm bölgede adından söz 
ettiren Mesut Üner, modern eğiti-
me uygun olarak Anaokulu & Kreş 
temel atma törenini gerçekleştirdi. 

Daha önce göreve gelir gelmez, 
Bayram Kıran Çocuk Bakımevi’n-
de yaptığı tadilatlarla bakımevini 
adeta yeniden hayata geçiren ve ba-
kımevine çok amaçlı kapalı spor sa-
lonu kazandıran Üner, özel birey ço-
cuklarımız ile ailelerine son derece 
modern ve konforlu bir özel eğitim 
merkezide kazandırmıştı. Şimdide 
merkezinde yine yarınların temi-
natı çocuklar olan modern eğitime 
uygun Anaokulu & Kreş projesinin 
temel atma törenini gerçekleştirdi. 
Sekiz yüz sekiz metre kare alanda, 
tek katlı altı derslik, çok amaçlı sa-
lon, uyku odası ve idari birimlerden 
oluşacak Anaokulu & Kreş yapımı 
özellikle çalışan ailelerde büyük bir 
sevinç yaşattı. Temel atma töreni 
sırasında Başkan Mesut Üner’in he-
yecanı, sevinci ve Çatalca halkının 
kendisine gösterdiği ilgisiyle sevgisi 
görülmeye değerdi. 
ÜNER: AZ ZAMANDA 
ÇOK BÜYÜK İŞLER YAPTIK

Modern eğitime uygun Anao-
kulu & Kreş projesinin temel atma 
törenini açıklamalarda bulunan 
Başkan Mesut Üner “Cumhuriyeti-
mizin yüzüncü yılında Çatalca’mıza 
hizmet yolunda yeni yılın daha ilk 
günlerinde yine Çatalca’mızda yeni 
bir projemizin daha temel atma tö-
reninde sizlerle birlikte olmanın se-
vincini ne kadar sizlere anlatsam az 
ve yarım kalır. Çatalca’mıza hizmet 

yolunda her zaman kendimi doğup, 
büyüdüğüm topraklara kendimi 
borçlu hissettim. Bu hissiyatımla 
birlikte Türkiye Cumhuriyetimi-
zin kurucusu gazi Mustafa Kemal 
Atatürk’ün ‘’Vatanını en çok seven 
görevini en iyi yapandır’’ sözünü 
Çatalca’mıza hizmet ederken kendi-
me adeta rehber edindim. Bugün-
lere geldiğimizde ise yine atamızın 
‘’Az zamanda çok ve büyük işler 
yaptık.’’ Sözünü gönül rahatlığıyla 
sizlere ifade etmemin haklı gururu-
nu yaşıyorum. Dört yıl gibi kısa bir 
zamanda merkezine yarınlarımı-
zın teminatı olan çocuklarımızı ve 
gençlerimizi konumlandırdığımız 
birçok değerli projeleri Çatalca’mıza 
kazandırdık. Çatalca’mızı eğitim, 
spor, kültür, sanat ve ilçemiz cum-
huriyet tarihine geçecek yatırım 
projeleriyle bölgemizin parlayan 
yıldızı olmasını sağladık. Bugünde 
yine merkezinde yarınlarımızın 

teminatı çocuklarımızın olduğu 
önemli bir projenin daha temelini 
sizlerle birlikte atmanın haklı guru-
runu yaşıyoruz. Temelini attığımız 
modern eğitime uygun standartlar-
daki anaokulu & kreşimiz, sekiz yüz 
sekiz metre kare alanda, tek katlı 
altı derslik, çok amaçlı salon, uyku 
odası, revir, mutfak ve idari birim-
lerden oluşacak İnşallah konusu-
nun marka ismi eğitmenlerimizde 
çocuklarımızın eğitimlerine yön 
verecek.” dedi.

 KENT YAŞAM-HABER MERKEZİ

Çatalca 2023’te de 
projelere kaldığı 
yerden devam 
ediyor

Çatalca ilçesine altın çağını yaşatma yolunda emin adımlarla 
ilerleyen Mesut Üner, yeni yılın ilk günlerinde yine bir temel 
atma töreniyle adeta “nerede kalmıştık? diyor.
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Bu yıl 7 bin 500 öğrenci-
ye ulaşan Sarıyer Belediyesi, 
kaynağın bir kısmını hemen 
hemen her gün evlerden ve iş 
yerlerinden çıkan atıklardan 
sağlıyor. Belediye personeli 
tarafından toplanan geri dönü-
şüm atıkları Sarıyerli ilkokul, 
ortaokul ve lise öğrencilerine 
burs oluyor. 
OCAĞIN SON HAFTASI 
HESAPLARDA

Burs sonuçlarının açık-
lanması ile Sarıyer’in fark-
lı mahallelerinden gelen 
vatandaşlar ödemeler için 
düzenlenen kartları belediye 
yetkililerinden teslim aldı. 
Yapılan incelemeler sonucun-
da titizlikle belirlenen ailelerin 

burs ücretleri 26 Ocak Per-
şembe günü hesaplara yatırı-
lacak. Kasım, aralık ve ocak 
ayları bakiyeleri yüklü olacak 
kartlar, vatandaşlar tarafından 
ilerleyen yıllarda da kullanıla-
bilecek. 
AYRILAN BÜTÇE 12 MİLYON!

Sarıyer Belediye Başkanı 
Şükrü Genç, her yıl öğrencilere 
burs verildiğini hatırlatarak, 
eğitimin her alanında velilere 
ve öğrencilere destek verme-
nin önemine değindi. Başkan 
Genç, “Derdimiz çocukla-
rın daha iyi eğitim alması, 
eğitimcilerimizin ise bu fiziki 
şartlarla uğraşmayıp kalite-
li eğitim vermesi. Biz bu işi 
kendimize amaç edindik. Bu 

sokakta çöp toplamaktan daha 
kıymetli bir iş, asfalt dök-
mekten daha kıymetli bir iş. 
Bursların bize maliyeti yıllık 
12 milyon TL oluyor. Devletten 
aldığımız herhangi bir destek 
yok, belediyeye ayrılmış her-
hangi bir bütçe de yok. Bu 12 
milyonu farklı müdürlüklere 
ayrılan bütçelerden yaptığımız 
tasarruflarla ortaya çıkarı-
yoruz. Bursların en önemli 
destekçilerinden biri de sizler-
siniz. Evlerinizde geri dönüşü-
me ayırdığınız çöplerin ayrış-
tırılması ile burslara sizler de 
katkı sağlıyorsunuz. Büyük bir 
gayret var. Bu gayreti biz içi-
mizden gelerek yapıyoruz ama 
sizin desteğiniz olmadan bu 
işi yapmamız mümkün değil. 

Mustafa Kemal Atatürk'ün de 
dediği gibi: “Eğitimdir ki bir 
milleti ya hür, bağımsız, şanlı, 
yüksek bir topluluk halinde 
yaşatır; ya da esaret ve sefalete 
terk eder.” 

Verilen destekler arasında 
Sarıyer 95, Gündüz Bakımev-
leri, Sarıyer Gençlik Eğitim 
Merkezi,Sarıyer Akademi, 
Hibrit Eğitim Modeli: Türkiye 
Akademi, Büyükdere Kütüpha-
nesi, Engelli Çocuk Ve Aileleri-
ne Destek Merkezi (EÇADEM), 
Okullara Araç Desteği Yaz 
Kampı, Kız Konukevi, Sarıyerli 
Gençlere Avrupa Fırsatı ilk akla 
gelenler arasında yer alıyor. 

KENT YAŞAM
HABER MERKEZİ

Sarıyer’in geri 
dönüşümü 

öğrencilere 
burs oluyor

Sarıyer Belediyesi, bu yıl geri dönüşüm tasarrufları ile toplam 7 bin 500 öğrenciye ulaştı. 

Kâğıthane festivallere 
devam ediyor. Kâğıthane Be-
lediyesi hafta sonu Hasbahçe 
Mesiresinde vatandaşa balık 
ekmek ziyafeti sundu.

Kâğıthane Belediyesi tara-
fından geleneksel hale gelen 
Hasbahçe Lezzet Festivalleri-
nin bu yıl ilki balıkla başladı. 
Usta şefler tarafından 30 bin 
kişiye 5 ton balık ekmek ayrıca 
helva ve gazoz ikram edildi. 
Lezzeti tatmak isteyen vatan-
daşlar yüzlerce metre kuyruk 
oluşturdu.
KÜLTÜR ŞÖLENİ

Festivale yöresel müzikler 
ve halk oyunları da renk kattı. 
Karadeniz müziğinin sevilen 
ismi Ali Baran festivalde sahne 
aldı. Kâğıthaneliler, sanat-
çının seslendirdiği türkülere 

horonla eşlik etti. Havanın 
da güzel olmasını fırsat bilen 
vatandaşlar ailecek Hasbahçe 
‘ye gelerek gönüllerince bir 
gün geçirdi.

ÖZTEKİN: GÜZEL HAVANIN 
TADINI ÇIKARDIK

Kâğıthane Belediye Başka-
nı Mevlüt Öztekin de ızgara-
nın başına geçerek balıkları 
hem pişirdi hem ikram etti. 
Başkan Öztekin festivalde; 
'' Bugün çok güzel bir hava eşli-
ğinde çok güzel bir birliktelik 
yaşıyoruz. Balık ekmek aslında 
vesile oldu. Burada on binlerce 
hemşehrimizle bir aradayız. 
Her yaştan vatandaşımız Has-
bahçe‘ye gelerek hem güzel 
havaya, hem de balığa doydu.'' 
dedi. KENT YAŞAM-HABER 
MERKEZİ

Balık ekmekler Başkan 
Öztekin’in elinden

Ümraniye Belediyesi kültür ve 
sanat alanında yeni yılda da dikkat 
çeken programlar düzenlemeye 
devam ediyor. Ümraniye’nin ocak 
ayı kültür ve sanat ajandası her 
zaman olduğu gibi birçok farklı 
türde programdan oluşuyor. Semi-
nerlerden söyleşilere, konserlerden 
tiyatro oyunlarına kadar her yaş ve 
kesimden sanatsevere hitap eden 
programlar büyük ilgi görüyor.
AİLE KURUMUNA DİKKAT ÇEKİLDİ

Ümraniye Belediyesi kültür ve 
sanat programları kapsamında 
bu kez de aile kurumuyla ilgi iki 
önemli program düzenledi. Etkin-
liklerden ilki Kültür İşleri Müdür-

lüğü tarafından Ümraniye Kültür 
ve Sanat Merkezi’nde yapıldı. Türk 
edebiyatının önemli isimlerinden 
biri olan Şair ve Yazar Prof. Dr. 
Nurullah Genç, “Aileyi Ayakta 
Tutan Dinamikler” adlı bir söyleşi 
gerçekleştirdi.

Etkinliklerden ikincisi ise 
Kadın ve Aile Hizmetleri Müdür-
lüğü tarafından Nikâh Sarayı’nda 
yapıldı. Nefs Psikolojisi Ekolü’nün 
kurucusu olan Prof. Dr. Mustafa 
Merter, “Aileyi Tehdit Eden Yeni 
Tehlike” adlı bir seminer verdi.

Ümraniye Belediye Başkanı 
İsmet Yıldırım her iki programa da 
katıldı. 

KENT YAŞAM-HABER MERKEZİ

Ümraniye’de iki önemli program
Ümraniye Belediyesi, aile kurumuyla ilgili iki 
önemli etkinliğe imza attı. “Aileyi Tehdit Eden Yeni 
Tehlike” ve “Aileyi Ayakta Tutan Dinamikler” adlı 
programlar izleyicilerden yüksek ilgi gördü.

İlçedeki esnaf ve vatandaşlarla 
sık sık bir araya gelen Sultangazi 
Belediye Başkanı Av. Abdurrahman 
Dursun, bu kez Sultançiftliği Ma-
hallesi’nde buluşmaları 
sürdürdü. Esnafın talep 
ve isteklerini dinleyen 
Başkan Dursun, dükkan-
lardaki vatandaşlarla da bol 
bol sohbet etti
TALEP VE ÖNERİLERİ ALDI

Esnafı ziyaret ederek, 
hayırlı işler dileyen Başkan 
Dursun, talep ve önerileri 
de dinledi. İlçede yapılan 
çalışmaları detaylıca anlatan 
Başkan Dursun, Sultangazi 
Belediyesi’nin kapılarının va-
tandaşa daima açık olduğunu 
belirtti. 
DURSUN: GÖNÜL BELEDİYE-
CİLİĞİ ESASIYLA HAREKET 
EDİYORUZ

Belediye Başkanı Av.Abdurrah-
man Dursun, “Altyapı, üstyapı 
çalışmalarıyla şehrin fiziksel 
ihtiyaçlarını giderebilirsiniz ama 
bunlar tek başına yeterli değildir. 
Bizler için en kıymetlisi gönüllerde 
yer bulmaktır. Göreve geldiğimiz 
günden bu yana hizmet belediyeci-
liğinin yanı sıra gönül belediyeciliği 
esasıyla çalışıyoruz. Bir vatandaşı-
mızın dahi gönlünde yer edinebilir-
sek, hoş bir seda bırakabilirsek bir 
şeyleri başarmışız demektir” dedi. 

“HALKIMIZIN ÖNERİLERİYLE 
ADIMLAR ATIYORUZ”

Komşularının görüşlerini önem-
sediğini, yapılan projelerin de bu 

görüşler doğrultusunda şekillen-
diğini dile getiren Başkan Dur-
sun, “Sultangazi’yi Sultanşehir 
hedefine taşımak için halkı-
mızdan bizzat tavsiyeler almaya 
özen gösteriyoruz. Vatandaşla-
rımızı daha huzurlu ve mutlu 
edecek adımları onların öneri-
lerini dikkate alarak atıyoruz. 
Belediye olarak ihtiyaç duyulan 
hizmetleri vatandaşlarımızla 
birlik ve beraberlik içerisinde 
istişare etmek için sık sık ziya-
retlerimizi gerçekleştiriyoruz. 
İlçemizin ekonomisine kat-
kıda bulunan esnaflarımızın 
görüşleri ve önerileri de bizler 
için çok değerli… Esnafımızın 
kazancı bol, işleri bereketli 
olsun” diye konuştu. KENT 
YAŞAM-HABER MERKEZİ

Başkan Dursun 
esnafın içinde

Sultangazi Belediye Başkanı Av. Abdurrahman Dursun, her fırsatta 
esnafla buluşmayı sürdürüyor ve esnafın derdini dinliyor. 

Gıda desteğinden, nakdi desteğe ka-
dar vatandaş ve esnafın yanında olmaya 
devam eden Eyüpsultan Belediyesi, çöl-
yak hastalarını da unutmuyor. Eyüpsul-
tan Belediyesi Sosyal Destek Hizmetleri 
Müdürlüğü, bu kapsamda özel beslenme 
gereksinimi duyan çölyak hastalarına 3 
ayda bir gıda desteği sunuyor.
121 ÇÖLYAK HASTASINA 
YİYECEK PAKETİ VERİLİYOR

Bu amaçla ilçede bulunan 121 çölyak 
hastası için, içinde ekmek, makarna, 
un, kurabiye, çikolata, karışık kuru-
yemiş, kahvaltılık, bakliyat, sıvı yağ, 
çorba gibi gluten içermeyen 19 kalemde 
oluşan yiyecek paketleri dağıtılıyor.
“BU YARDIMLAR BİZLERİ MADDİ 
OLARAK RAHATLATIYOR”

12 yaşında çölyak hastası kızı bulu-
nan Tuğba Taşçı, verilen desteğin maddi 
olarak kendilerini çok rahatlattığını 
belirterek şunları söyledi:

"Yaklaşık 1,5 yıldır bu hizmetten fay-
dalanıyorum. Belediyemizin bu yardı-
mının gerçekten çok faydasını gördüm. 
Bizleri maddi olarakta rahatlatıyor. 
Kızımdan bu durumdan çok memnun. 
Belediyenin kendisini düşünüyor olması 
çok hoşuna gidiyor. Hem maddi hem 
manevi olarak çok büyük faydası var. 
Öncelikle belediye başkanımız Deniz 
Köken’e, ekibine, Avrupa Çölyak Derneği 
yöneticilerine ve emeği geçen herkese 
teşekkür ediyoruz. Çok mutlu oluyoruz"

Bir başka çölyak hastası Tuğba Ayer 
ise iki yıldır bu hizmetten faydalandığını 
ifade ederek, “Çölyak hastalığı teşhisi iki 
yıl önce kondu. Glutensiz gıdalarla beslen-
mek zorundayım. Sağolsun belediyemiz üç 
ayda bir bize erzağımızı gönderiyor. Bize 
bu yardımların o kadar güzel faydası var 
ki. Bu ürünleri temin etmek hem zor, hem 
de pahalı. Başkanımız Deniz Köken’den 
yaptığı yardımlardan dolayı Allah razı ol-
sun” dedi. KENT YAŞAM-HABER MERKEZİ

Çölyaklı 
hastalara 
glutensiz 

gıda desteği



Değişim, dönüşüm, başarı... 
Yeniçağ'ın Gümüşçağı
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1960’larda İstanbul Küçük-
çekmece’de üretime başlayan 
Yeniçağ televizyon anten 
fabrikasının 66 doğumlu sahibi 
Gökhan Gümüşdağ ile iş ve si-
yaset üzerine derinlemesine bir 
söyleşi gerçekleştirdik. Anten 
üretiminin artık çok eskilerde 
kaldığını vurgulayan Gümüş-
dağ, babasından devraldığı ve 
Sefaköy’den Esenyurt’a taşıdığı 
fabrikanın yeni binasında ger-
çekleştirdiğimiz sohbetimiz-
de, şirketi yeni teknolojilerle 
buluşturarak farklı sektörde 
üretime büyük bir heyecanla 
devam ettiğini ifade etti.
İŞ HAYATINIZ NASIL BAŞLADI?

Babamın ani vefatı sonu-
cunda Sabancı üniversitesinde 
ki doktoramı yarım bırakmak 
zorunda kaldım. Bu vesileyle 
60 yıl önce babamın kurmuş 
olduğu Yeniçağ firmasına 
katılarak iş hayatına başlamış 
oldum. İlk olarak televizyon 
antenleri üreten firmada be-
nim katılmam ile beraber stra-
tejik bir değerlendirme analizi 
yaptık o sektörde kalmamızın 
çok gelecek vadetmediğini 
anladık.

KÜÇÜK BİR 
ATÖLYEDEN KOCA 
FABRİKAYA…
YENİÇAĞ’IN KURULUŞ 
HİKAYESİ NEDİR?

Geçmiş zamana baktığımız-
da babalarımızı, dedelerimizi 
bir aile içerisinde heyecanı 
olan bir şeyler yapma içerisin-
deki motivasyonla, televizyon 
sektöründe kendince küçük bir 
şey açmayı hedeflemiş. İnatçı 
ve mücadeleci genç bir çocuk ve 
bu mücadelelinin peşinden yı-
kılmadan koşarak 0’la başlayıp 
1, 2, 3 derken küçük bir atöl-
yeden büyüdüğünü düşünün. 
Küçükçekmece’de başlayan bu 
serüven Halkalı’ya kadar uzadı. 
Hayır, Anten kavramı o zaman-
larda çok bilinen bir sektör de-
ğil. Televizyonlar ilk Türkiye’ye 

geldiğinde babam kurulum 
işini yapıyordu. Ama o merakla 
tekniğini bilmeyen babam, 
“ben bu anteni yapabilirim” 
diyor. İlk olarak Karaköy’den 
alüminyum alarak antenin 
şeklinin bire bir aynısını yapı-
yor. Arzu ve istekle Yeniçağ’ın 
ilk kıvılcımları ortaya çıkıyor.

TÜRKİYE 
POTANSİYELİNİ 
KULLANAMIYOR!
TÜRKİYE’NİN İÇİNDE BULUNDU-
ĞU EKONOMİK TABLOYU 
YORUMLAR MISINIZ?

Bakın borçlanmak da 
bir gereklilikse yapacaksın 
gerekirse biz de borçlanırız 

gerçi biz borçlanmıyoruz ama 
Türkiye’nin borcu biraz siyasi. 
Örneğin Netflix’in değeri 
300 milyar dolar. 300 milyar 
dolar nedir, hiçbir şey! Aslında 
hiçbir şey satıyor adam. Elinle 
dokunabileceğin bir şey yok. 
Ama 500 milyar cirosu var. 
Türkiye’nin komple borcuna 
baktığın zaman aslında tek bir 
şirket deriz demi o kadar koca 
bir ülkeyiz 84 milyon çalışan 
insanız. Örneğin 2035 yılına 
kadar 40 tane uçak yapacağız 
40 tane, 50 tane yapsan kime 
ne yararı olacak? 84 milyon kaç 
kişiye iş sağlayacak bununla mı 
uğraşalım? Çip krizi var dünya-
da çip diye bir şey var. Destek 
olunması lazım. Çip üretmesi 
lazım devletin.
NEDEN KENDİ ÇİPİMİZİ 
ÜRETMİYORUZ PEKİ?

Devletin kendisi çip üret-
se çok mutlu olurum ama 
üretmiyorsa da desteklemesi 
lazım. Bir endüstri olarak 
bakalım. Teknoloji üretsin di-
yorum ya size 175 milyar dolar 
Tayvan’ın geliri var bundan. 
Bu rakam Türkiye’ye gelsin, 
insanlara istihdam sağlasın. 
Türkiye’nin en büyük fırsatı 
gençliktir. Gençliği yetiştirme-
miz lazım. Hangi konu olursa 
olsun bir konuda uzmanlaş-
tırmamız lazım çocukları. 
Mesela oyun firması 100 kişi 
çalışıyor. 890 milyara satıldı 
böyle bir para var mı? 1 mil-
yar dolara satılıyor müthiş. 
Albayrak olsun, Arçelik olsun 
hepsinin önünün açılması ge-
rekiyor yol açılması gerekiyor. 
Çip fabrikası kuruldu da biz 
mi yok dedik?

Kent Yaşam Gazetesi olarak 
iş dünyasında başarılarıyla 
dikkat çeken isimlerle yap-
tığımız söyleşilere devam 
ediyoruz.
Başarı hikâyeleri listemize 
bu hafta Türkiye’nin ilk tele-
vizyon anteni üreten firma-
larından biri olan Yeniçağ 
Anten ve Uydu sistemlerinin 
ikinci kuşak sahibi, hem iş 
hem siyaset alanında aktif 
roller üstlenen Gökhan Gü-
müşdağ’ı ekledik.

GÖKHAN 
GÜMÜŞDAĞ 

KİMDİR?
Ailesi Makedonya’dan göç eden Gökhan Gümüşdağ, 1966 yılında Kü-

çükçekmece’de doğdu. Liseyi Küçükçekmece Lisesi’nde okuyan Gümüşdağ, 
Kıbrıs Near East Üniversitesi Bilgisayar Mühendisliği’ni bitirdi ve akabinde 
Amerika Üniversity of Kentucky’de, Elektronik Mühendisliği’nden mezun 

oldu. Yine aynı üniversitede Matematik üzerine, ikinci branş çalışması yap-
tıktan sonra 1995 yılında Türkiye’ye geri döndü.

Siyasete resmen 2009 yılında CHP İl Genel Meclis Üyeliği ile başladı. 
Projelerini oluşturmadan önce kapsamlı fizibilite çalışmaları da yapan 

Gümüşdağ; bu amaçla Amerika, Kanada Fransa, Belçika, Almanya, 
İspanya, Monokko, Lüksenburg, Yunanistan, Finlandiya, Hollanda, İn-

giltere, İsviçre, Avusturya, İtalya, Macaristan, Bulgaristan, Hırvatis-
tan, Bosna, Karadağ, Makedonya, Slovenya, Ukrayna, Romanya, 

Malta, Mısır, Iran, KKTC, Dubai, Azerbeycan, Singapur, Güney 
Kore, Honkong, Çin, Taiwan gibi birçok ülkeyi ziyaret ede-

rek, çeşitli incelemelerde bulunmuştur.
İngilizce ve kısmen Almanca bilen Gökhan 

Gümüşdağ, evli ve ikisi erkek biri kız olmak 
üzere üç çocuk babasıdır. 

YENİÇAĞ’IN  
GÜMÜŞÇAĞI…
SİZDEN SONRA YENİÇAĞ’DAKİ 
DÖNÜŞÜMÜ ANLATIR 
MISINIZ?

Aslında şirketleri değişim 
dönüşüm hızı eskiye göre 
çok yüksek. Örneğin eskiden 
fotoğraf baskıyla çıkıyordu. 
Şimdi ise dijitalde. Dünya 
daha hızlı devrime uğruyor. 
Kafanın estiği yere göre git-
meyin, günün mantığı şunu 
söylüyor; “strateji planını 
oluştur.” En az 5 yıl maksi-
mun 10 yıl içerisinde bir stra-
teji planı oluşması gerekiyor. 
Buradaki amaç ise para ka-
zanmaktır. Şunu soracaksın; 
Ben yaptıklarımdan istediğim 
geliri elde edebiliyor muyum? 
Benim ürünümün pazarı var 
mı? Geleceği ne olacak? 5 yıl 
sonra başarılı olunmazsa 
kararını vereceksin. O yüzden 

hep beraber değişime ayak 
uydurarak otomotiv sektörü-
ne elektrikli aksanlar üretim 
işine girdik.
ÜRETİMİNİZ HAKKINDA 
BİRAZ DETAY VEREBİLİR 
MİSİNİZ?

Bizim işlerimizin çekirde-
ğinde elektrik yatar. Araçların 
çeşitli elektronik parçalarını 
imal ediyoruz. O zamanlar ilk 
başta çok kırılan sürüm olan 
LED lambalar yerine araca 
dost, ömrü uzun 100 bin 
saate kadar çalışan bir saat 
ürettik. Bugün ise elektrikli 
araçlarda bu LED lambala-
rı kullanılır. Bugün nereye 
geldik? Fosil yakıtlı araçlar-
dan elektrikli araçlara geçtik. 
Ondan sonra ne yapacağız? 
Uçan arabalara geçeceğiz.

PORTFÖYÜNÜZÜ PAYLAŞIR MISINIZ?
Man, Mercedes, BMC, Otokar, Türk 

Traktör, Aydınlatma Grupları gibi firmala-
rın parçalarını burada üretiyoruz.

Firmanın ihtiyacına göre üretiyoruz. 
Örneğin baklava isteniyor ama baklavayı 
herkes yapar. Mesela siz baklava değil de 
sütlü baklava sunarsınız. İşte o zaman fark 
yaratırsınız.

Biz A’dan Z’ye değil de Z’den A’ya doğru 
gidiyoruz tersten gidiyoruz. Biz müşteriler 
ile konuşuyoruz ne ihyacınız var? Kaç tane 
alacaksınız? Hedefiniz nedir? Yıllık hedefi-
niz nedir? Tahmini fiyatınız var mıdır? Biz 
önce atacağımız taşın ürküteceğimiz kuşa 

deyip değmediğine bakıyoruz.
BİZE YURT DIŞI FAALİYETLERİNİZDEN 
BAHSEDİN

Şu an Türkiye’nin elinde büyük bir 
fırsat var. Türkiye Avrupa’nın arka bahçesi. 
Bize göre fırsat. Gelişmiş insan kaynağı, 
gelişmiş insan gücüyle üniversiteleri-
miz açıldı genç neslimiz çok aktif ve çok 
dinamik. Yaşlanmış bir Avrupa var nüfusu 
çoğalmayan bir Avrupa var bir de bizim 
Türkiye gibi genç nüfus ve genç nüfusun 
hakim olduğu, hatta idareye kadar geldiği-
ni düşünün.

Biz ilk başta ihracata başlarken ilk fatu-

ramızı düzenlerken acaba dedik “yapabilir 
miyiz?” derken bugün Türkiye’nin ihtiyaç 
duyduğu 2 milyon dolara yakın ihracatımız 
var. Direkt ve dolaylı ihracat yani ihracat 
yapan firmaya sattığım ürün. Örneğin 
Türk Traktör’e sattık onun da kendi gru-
buna, İngiltere’ye gönderdiği, İtalya’ya 
gönderdiği ürünler dolaylı ihracatlarımız 
oluyor.

Biz şimdi asıl patlama dönemine gel-
dik. Kendimizi dünyaya anlattık ve anlaşıl-
dık. Bir firmamız var 5 bin tane ürün alıyor 
bizden, potansiyel ürünleri Brezilya’ya 
gönderiyor, Arjantin’e gönderiyor, Hindis-
tan’a gönderiyor.

DEVLERİN İŞİNİ ALIYOR
YABANCI 

İŞÇİDE 
ŞEFFAFLIĞIN 

ÖNEMİ…
YABANCI ÇALIŞTIRIYOR 
MUSUNUZ?

Bizde de var ama çok 
az. Suriyelilerin Türki-
ye’ye emek gücü olarak 
bir zararı olmamıştır. Su-
riyelilerin parası Avrupa 
Birliği tarafından ödendi 
Türkiye’ye. Yarısı yabancı 
yarısı da yerli olmak üzere 
çeşitli vakıflar olmuş ora-
dan fonlandı yabancı işçi 
parasını verdiler zaten.
SADECE OTURMA İZNİ 
OLANLARA MI ÇALIŞMA 
İZNİ VERİYORSUNUZ?

Tabi ki de oturma izni 
olanlar. Kimliğini almış, 
oturma iznini almış hem 
belediyelerde istihdam 
sağlandı ‘al bunu çalış-
tır’ diye bunu Türkiye 

talep etti. Milyarlarca 
para verildi Türkiye’ye 
biz görmüyoruz paraları 
ama ödendi. Türkiye’nin 
ihracat oranları çok 
yüksek iş gücü de lazım. 
Bakın bugün Almanya 
asla Türkiye’den gelmiş 
diş doktorun diplomasını 
tanımıyordu.
PEKİ DOKTORLAR NEDEN 
GİTTİ?

İlk defa Almanya diyor 
ki bu sene “vazgeçtim 
bütün diplomaları tanı-
yorum.” Neden tanımı-
yordu? Çünkü kendi insan 
kaynağı vardı ama yaş-
landı. Türkiye’deki birçok 
gencimiz gidecek çünkü 
artık onların da ihtiyacı 
var ve kabul ediyorlar.

SİYASİ KARİYERİNİZE 
GEÇMEK İSTİYORUZ

Siyaset topluma ve dola-
yısıyla ülkeye hizmet etmek 
içindir. Kamusal alanda 
insana hizmet vardır. Şahsen 
siyasette beni en çok mutlu 
eden değerlerden biri gülen 
bir yüz görmek. İşte bu duygu 
ve sorumluluklar çerçevesin-
de uzun süredir Cumhuriyet 
Halk Partisi çatısı altında 
siyaset yapmaktayım. Küçük-
çekmece’de Belediye Başkan 
adayı oldum ve çok az farkla 
seçimi kaybettim. Daha son-
rasında ise yine partim bana 
görev verdi ve şimdi de meclis 
üyesi olacaksın dedi ve ben 
de Kemal Çebi başkanımızın 
listesinde meclis üyesi olarak 
tekrardan belediye de görev 
aldım ve meclis grup başkan 
vekili olarak halka hizmet 
etmekteyim. Bunun yanı sıra 
çevre ve enerji komisyonun-
dayım. Ben CHP grubunu 
da temsil ediyorum. Ben 
bir dereyi koruyabiliyorsam 
bir çevreyi ya da atıkların 
toparlanması ya da hafriyat 
atıkları gibi... Güzel şeyler 
yapabiliyor muyum, çevre-
yi koruyabiliyor muyum? 
Çevremize ve doğamıza sosyal 
sorumluluk gibi düşünüyo-
rum ben. Yani hangi mevki 
makam olursa olsun yetkimiz 
oranında hizmet etmeyi ön 
planda tutuyorum.
BÜYÜKŞEHİR SORUŞTURMASI 
HAKKINDA NE SÖYLEMEK 
İSTERSİNİZ?

İstanbul’da taksi sorunu 
var 5 bin taksi hatta 10 bin 
taksiye ihtiyaç var. Koordi-
nasyon merkezi karar veriyor. 
Karşı tarafın 16 tane üyesi var 
11 tanede büyükşehirin üyesi 
var. 16 üye valilikten bakan-
lıktan ama taraflar belli yani 
16’sı hükümet tarafı. Bu tak-
si hepimizin ihtiyacı senin 
kızın binecek onun torunu 
binecek bir ihtiyaç bu bakın 
nasıl kavgalar yaşanıyor ente-
rasan şeyler yaşıyoruz.

Mesela otobüs… Yılda 
1000 otobüs almamız lazım 
1000 otobüsü alırsak filo-
muz şu anki yaş ortalaması 
diyelim ki 5’te 5. 2000 alırsak 
4’e düşer. 300 otobüsü verdik 
Cumhurbaşkanı da Euro 
cinsinden borçla aldığı için 
yıllardan beri onun odasında 
duruyor. Ya at bu imzayı bu 
otobüse sizler bizler bineceğiz 
yine kardeşlerimiz yeğenle-
rimiz binecek. Pislik içinde 
otobüslerin motorları 2 buçuk 
milyon km’ye gelen otobüs-
lerimiz var, her an yangın 
çıkabilir hepsine tüp koyduk 
yangın çıkarsa anında müda-
hale edelim diye.

BUNU SİYASETEN 
SÖYLEMİYORSUNUZ 
DEĞİL Mİ?

Ben siyasetten önce sa-
nayiciyim zaten. Siyaset bir 
grup arasındaki çekişmeleri 
konuşmuyorum. Filler kavga 
eder karıncalar ezilir. Karde-
şim vatandaşı neden eziyor-
sunuz? Bırakın bu vatandaş-
ları sahip olsun hizmetlere. 
Önceliğimiz bu. Sen yine 
kavganı nerede ediyorsan et. 
Ama adamın otobüsünü ver-
sin. Şimdi düşünsene yıllık 
1000 otobüs almam lazım-
ken geldiğimiz günlerde 160 
otobüs almışız. 3.5 yılda bir 
bakım yapılıyor. Nasıl olursa 
olsun metal bir yerden sonra 
yoruluyor, uçaklar düşüyor 
araba mı bozulmayacak?

Bizim yapmamız gereken 
bu adama yol vermemiz. 
Bırakın çalışsın çocuk. Adalet 
yazıldığı yerde, kağıtlarda 
kalmış. Adalet bizim en 
büyük ihtiyacımız adalet eğer 
bugün yozlaşma varsa adalet-
sizlikten kaynaklıyor. Çünkü 
yozlaşan insan hırsızlık da 
yapar. Bakıyor adam hırsızlık 
yapıyor o da yapıyor adalet 
koktuğu zaman tuz kokar tuz 
koktuğu zaman her şey biter, 
adalet herkese lazım.

“SİYASİ 
KAVGALARI BİR KENARA BIRAKALIM”

KONFOR 
ALANINIZDAN 

ÇIKIN!
BAŞARININ SIRRINI 3 KELİME 
İLE ANLATIN DESEK…

Konfor alanından başarı 
çıkmaz. Ben kendi çocuklarıma 
bakıyorum rahat rahat takılı-
yorlar. Başarıya daha az açlar. 
Başarının anahtarı çalışmak. 
Ama nasıl? Stratejik planlarla, 
doğru istikamete koşarak.
YURT DIŞINA GİTME HAYALİ 
OLAN GENÇLERE 
ÖNERİNİZ VAR MI?

Bir gün Belçika’da fuara 
gidiyorum. Trene bindim hızlı 
tren bir durağa geldi köy gibi 
bir durak baktım 40 kişi 50 kişi 
trene binecek 70 75 80 artık 
herkes yaşam süresini tamam-
lamış. Avrupa böyle yaşlanmış 
insan dolu. Almanya’daki eski 
mükemmel mühendislerin 
hepsi öldü ve o mühendislerin 

yarattığı mükemmelliğe örnek 
verecek olursak; Mercedes.

Biz 25 yaşına kadar bakıyo-
ruz biz insana. Okula git gel 
devlet destek veriyor, kitabını, 
defterini alıyor. Tam memle-
kete bir çivi çakacakken ben 
gidiyorum diyoruz. Ameri-
ka’nın yaptığı beyin transfe-
rine bakalım. Amerika bu işi 
çok iyi yapıyor. Amerika en 
çok insan gücüne sahip ülke. 
Hindistan’dan, Çin’den ne 
kadar seçilmiş kalibre insan 
varsa alıyor. Biz de buzdolabı 
yapıyoruz. Buzdolabı yapmakla 
bu ülke kalkınamaz buzdolabı 
çok düşük bir teknoloji artık. 
Biz daha yüksek teknolojiler, 
katma değeri daha yüksek tek-
nolojiler yapmamız lazım.

Celal Karaali-Süleyman Çay/
KENT YAŞAM
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4 İlçenin köprüsü açıldı

Dudullu-Bostancı Metro Hat-
tı'nın 14,3 kilometre uzunluğun-
da, 13 istasyondan oluşan ve yan 
unsurları nedeniyle çok boyutlu bir 
mega proje olduğunu anlatan İBB 
Başkanı Ekrem İmamoğlu, proje 
kapsamında Bostancı istasyonun-
da 869 araçlık, Kozyatağı istasyo-
nunda 1692 araçlık olmak üzere 
toplam 2 bin 565 araçlık yeraltı 
otoparkı inşa ettiklerini ve kısmet-
se bunları yaz aylarında hizmete 
açacaklarını da söyledi.

AKŞENER: BEN DE
 AHMAK DİYORUM

İYİ Parti Genel Başkanı Meral 
Akşener de açılışlara ve hizmetlere 
"gıcık" olunduğu için İBB Başkanı 
Ekrem İmamoğlu'na yasak geldiği-
ni savundu. İmamoğlu'nun 13 bin 
500 oy farkla kazandığı seçimin 
iptal olduğunu söyleyen Akşener, 
"Seçimi iptal ettiler. Sonra ne oldu? 
Güzelim İstanbullu, kadınıyla 
erkeğiyle genciyle yaşlısıyla hangi 

siyasi görüşte olursa olsun, 23 
Haziran'da tam 805 bin farkla yeni-
den seçti. Ahmak kelimesi suçsa 
ben de ahmak diyorum, haydi 
buyur bilader" dedi.

Konuşmaların ardından genel 
başkanlar metro hattının açılış 
kurdelesini keserek, İmamoğlu 
rehberliğinde Bostancı İstasyo-
nu’ndan Parseller İstasyonu’na 
kadar yeni hattı deneyimledi. Fazıl 
Anıl Kılıçlı-Süleyman Çay/KENT 
YAŞAM

İstanbul Büyükşehir Be-
lediyesince (İBB) yapımı 
tamamlanan Dudullu-Bos-
tancı Metro Hattı'nın açılışı, 
CHP Genel Başkanı Kemal 
Kılıçdaroğlu, İYİ Parti Genel 
Başkanı Meral Akşener, Ge-
lecek Partisi Genel Başkanı 
Ahmet Davutoğlu ve İBB 
Başkanı Ekrem İmamoğ-
lu'nun katıldığı törenle 
gerçekleştirildi.

KILIÇDAROĞLU: EKREM 
BAŞKANIN KILINI 

BİLE YEDİRTMEYİZ
CHP Genel Başkanı 

Kılıçdaroğlu, İstanbulluya 
hizmet etmenin Türkiye'ye, 
dünyaya hizmet etmek ol-
duğunu ifade ederek şu de-
ğerlendirmelerde bulundu: 
"Bu konularda yetkiyi veren 
İstanbullu, yetkiyi alacak 
olan da İstanbulludur. 
Dolayısıyla Ekrem Bey'in 
verdiği hizmeti sindiremi-
yorlar. Belediye başkan-
larımızın verdiği hizmeti 
sindiremiyorlar. İstanbul'u 
beton ormanına çevirdiler, 
bunu da gayet iyi biliyoruz 
ama Ekrem Başkan İstan-
bul'u dünyanın incisi hali-
ne getirecek. Bu konuda hiç 
kimse endişe duymasın. Ve 
biz bu görevi hep birlikte 
yapacağız. Hiç endişe etme-
yin. Birlikte hak için hukuk 
için adalet için mücadele 
edeceğiz. Adaleti bu ülkeye 
ya getireceğiz, ya getirece-
ğiz. Ekrem Başkanın kılını 
bile yedirtmeyiz"

Maltepe Belediyesi’nin ev sahipliğinde düzenle-
nen “Arif Sağ Ustaya Saygı Gecesi”, yüzlerce türkü 
severin katılımıyla Prof. Dr. Türkan Saylan Kültür 
Merkezi’nde gerçekleştirildi. Türkülerin ustası 
olarak nitelendirilen Arif Sağ’ın da katıldığı gece, 
Sağ’ın 61. sanat yılı muhteşem bir etkinlikle kutlan-
dı. Belediye Başkanı Ali Kılıç’ın da katıldığı gecede 
CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu, Sağ’a bir 
tebrik mesajı gönderdi. 
SAĞ VE AKKALE’DEN UNUTULMAZ PERFORMANS

Sağ yer yer anlattığı anılarla geçmişe ışık tu-
tarken, nüktedan fıkralarıyla herkesi gülümsetti. 
Belediye Başkanı Ali Kılıç ile yaşadığı anıları da pay-
laşan Sağ, Kılıç’a “Ali seni seviyoruz. İyi ki federas-
yonda genel başkanımız oldun. İyi ki o yolları gidip 
geldin” diye seslendi. Sağ daha sonra zaman zaman 
Belkıs Akkale’nin solo performansını da gösterdiği 
gecede “Salındı Bahçeye Girdi”, “Daha Senden Gayrı 
Âşık mı Yoktur?”, “Seher Yıldızı”, “Eşinden Ayrılan 
Yaralı Ördek”, “Sunam”, “Dağlar Seni Delik Delik 
Delerim”, “Vardım Kırklar Kapısına”, “Bugün Bize 
Pir Geldi” ve “Mavilim” gibi türküleri seslendirdi. 
Sağ ve geceye katılan sanatçılar, etkinliğin sonunda 
halkla birlikte “Gelin Canlar Bir Olalım” türküsünü 
seslendirerek muhteşem bir kapanış yaptı. 
KILIÇ: BİLETLER TÜKENDİ 
MAALESEF SALONA SIĞMADIK

Gecenin sonunda sahneye çıkarak konuşma ya-
pan Belediye Başkanı Ali Kılıç, “Öncelikle konserin 
sonunda kadar ayakta bile olsa salonu terk etme-
yen ve büyük ilgi gösteren Maltepelilere, sanata ve 
sanatçıya verdikleri destek için sizlerin huzurunda 
teşekkür etmek istiyorum. İyi ki varsınız, iyi ki Mal-
tepelisiniz. Arif hocamızın adı geçer geçmez bilet-
ler hemen tükendi. Bir o kadar dostumuz da aradı 
bizleri, hafta sonu ama maalesef bu salona sığdıra-
madık. Biraz önce hem Erdal Erzincan, hem Cengiz 
Özkan, hem Muharrem Temiz, hem Tolga Sağ, hem 
de Yılmaz Çelik’in dile getirdiği gibi aslında Arif Sağ 
hep bizlerin hayatına bir yerden dokunmuş, tıpkı 
benim hayatıma da dokunduğu gibi. Avrupa Alevile-
rinin birleşip federasyon ve daha sonra konfederas-
yon olmasına Arif hocamın çok büyük emeği var. 61 
sanat yılı dedik. Bu salonun yaş ortalaması sanırım 
40-45. Demek ki bizi ikiye katlamış bir sanatçı bura-
da var. Bunu alkışlamamız lazım, değil mi? İnşallah 
Arif hocamla yolculuğum daha çok devam eder” 
dedi. KENT YAŞAM-HABER MERKEZİ

Arif Sağ’dan
Maltepe’de 
unutulmaz gece

Beşiktaş’ta atıl alanda 
bulunan kamusal alanlar yeşil 
alana dönüşmeye devam ediyor. 
İstanbul Büyükşehir Belediyesi ve 
Beşiktaş Belediyesi el ele vererek, 
Konaklar Mahallesi’nde bulunan 
22.500m2 atıl alanı, yapılan 
çevre düzenlemeleri sonrasında 
yeşil alana çevirdi. ‘’Konaklar 
Kent Parkı’’ adıyla hizmete açı-
lan parkta 650 metrelik yürüyüş 
yolu, çocuk oyun ve egzersiz alanı 
bulunuyor.
MAHALLELİ MUTLU

52 yıldır Konaklar Mahal-
lesinde yaşayan Tüten Gültay 

mutluluğunu şu ifadelerle dile 
getirdi; “Ben bu mahallenin 52 
senelik yaşayanı olarak böyle bir 
parka sahip olacağımız için çok 
mutluyum, çünkü çok ihtiyaç 
vardı. Birkaç tane daha parkımız 
var ama burası çok metruk bir 
alandı, çok güzel bir park haline 
geldi. Çok güzel bir alan, faydala-
nacağımız bir park oldu.”

Boğaziçi Üniversitesi Makine 
Mühendisliği 2. Sınıf öğrencisi 
Alperen Çağlar; "Ben çok be-
ğendim. Burada zaten böyle bir 
eksiklik vardı park olarak, küçük 
parklar vardı. Bu park çok geniş 
ve spor anlamında da gerçekten 

çok gelişmiş buldum, mahalle 
için de çok önemli oldu. Emeği 
geçen herkese teşekkür ederim.’’ 
yorumunu yaptı.

Mahalle sakini İdil Özçubuk-
çu parkın sosyalleşmek için iyi 
bir fırsat olduğunu belirterek 
sözlerini şu şekilde sürdürdü;

Bence parkın yapılması güzel 
oldu. Sonuçta yeşil bir alan ve 
önümüze bir sürü imkan çıktığı-
nı düşünüyorum. Sosyalleşmek, 
spor yapmak, vakit geçirmek, 
temiz hava almak için daha fazla 
yeşillik alan her zaman güzeldir.

KENT YAŞAM
HABER MERKEZİ

Beşiktaş’ta atıl alanlar 
betona değil 
yeşile dönüşüyor

Beşiktaş Belediyesi ve 
İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi iş birliğinde, 
Beşiktaş’ın Konaklar 
Mahallesinde bulunan 
atıl alanı çevre düzenle-
mesi yapılarak ‘’Konak-
lar Kent Parkı’’ adıyla 
hizmete açıldı.

AKPOLAT: BETON DEĞİL
YEŞİL ALAN YAPIYORUZ

Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza 
Akpolat, Konaklar Kent Parkı’nın 
hizmete başladığını şu sözlerle 
duyurdu: ‘’Beşiktaş’ta atıl bulunan 
kamu alanlarını betona değil yeşile 
dönüştüyoruz. Belediyemiz ve 
İBB’nin ortak mülkiyeti olan alanı 
Başkanımız Ekrem İmamoğlu ile 
birlikte Konaklar Kent Parkı’na dö-
nüştürdük. İstanbul’umuza hayırlı, 
uğurlu olsun.’’ 

Şişlili kadınlar el emeği ürünleri-
ni her Salı günü; Feriköy’de bulanan 
Organik Pazar içinde açılan “Kadın 
El Emeği Pazarı’nda satışa sunacak. 
Şişli Belediyesi ve Şişli Kent Konseyi 
iş birliğiyle hayata geçirilen projede, 
ilk etapta 140 stantta 280 kadın ürün-
lerini sergileyebilecek.

Şişli Belediyesi kadın alanında 
yaptığı çalışmalarına bir yenisini 
daha ekledi. Şişli Kent Konseyi Kadın 
Meclisi iş birliğiyle hayata geçirilen 
Kadın El Emeği Pazarı, 10 Ocak Salı 
günü açıldı. Her salı, kadınların el 
emekleriyle yaptıkları ürünlerini 
alıcılarıyla buluşturmayı amaçlayan 
projenin ilk etabında 140 stantta, 280 
kadın yer alıyor. Projenin ilerleyen 
aşamalarında bu sayının artırılması 
hedefleniyor. Kadınlar bu pazarda, 
ürettikleri paketli gıda ürünlerinden 
takıya, giyim ürünlerinden hediyelik 

eşyalara kadar pek çok ürünü satışa 
sunabilecek.
KESKİN: KADIN KADININ KURDU 
DEĞİL YURDU OLACAK

Şişlili kadınların yoğun ilgi 
gösterdiği Kadın El Emeği Pazarı’nın 
açılış töreninde Şişli Belediye Başkanı 
Muammer Keskin, Şişli Belediyesi 
Meclis Üyeleri, Şişlili muhtarlar, Şişli 
Kent Konseyi yöneticileri bir araday-
dı. Törende, çalışmanın amaçlarına 
vurgu yapan proje yöneticilerinin 
altını çizdiği en önemli konu; bu 
çalışmanın bir pazar çalışmasının 
ötesinde, kadın dayanışmasının 
önemli bir adımı olduğuydu. “Kadın 
kadının kurdu değil, yurdu olacak” 
diyen Şişli Kadın Meclisi Başkanı 
Arzu Kesim Tuncer, her geçen gün 
daha çok kadına ulaşarak bu dayanış-
mayı büyüteceklerini belirtti. Açılış 

töreninde bütün stantları gezerek 
kadınlarla sohbet eden Şişli Belediye 
Başkanı Muammer Keskin ise Şişli’yi 
kadın dostu bir belediye yapmak için 
projeler geliştirdiklerini belirterek, 
güçlü toplumun güçlü kadınlarla 
mümkün olabileceğine dikkat çekti. 
Kadınların evlerinden çıkarak eko-
nomik ve sosyal hayata katılımlarını 
çok önemsediklerini belirten Keskin, 
pazar alanında her Salı günü sabit-
lenecek olan Oyunbüs ile kadınların 
çocuklarını evde yalnız bırakmak 
zorunda kalmadan, güven içinde 
gelebileceklerini de belirtti. Baş-
kan Keskin, özellikle Sosyal Destek 
Hizmetleri Müdürlüğü bünyesinde 
devam eden kadına yönelik çalışma-
ların ve projelerin devam edeceğini de 
sözlerine ekledi. 

KENT YAŞAM-HABER MERKEZİ

Kadınların el emekleri 
her Salı Feriköy’de

Bakırköy Belediyesi, ilçeye 
uluslararası fuar ayarında bir 
kapalı pazar yeri kazandırdı. 
Bakırköylüler pazardaki ilk de-
neyimlerini ise çok olumlu bir 
şekilde objektiflere yansıttı.

Bakırköy Belediyesi birçok 
bürokratik engele rağmen ilçe 
nüfusunun tamamının ve hatta 
farklı ilçelerden de birçok kişi-
ni yararlanabileceği uluslara-
rası bir fuar seviyesinde kapalı 
pazar yerini ilçeye kazandırdı.

KERİMOĞLU: TÜM İYİ 
İŞLER SABIRLA OLUR

Bakırköy Belediye Başkanı 

Dr. Bülent Kerimoğlu, “Sev-
diğimiz bir laf var; bütün iyi 
şeyler sabırdan sonra gelir.  İyi 
bir şey yapıyoruz. Çok önemli 
bir projenin hayata geçmesi 
için el birliğiyle gayret ettik, 
Halkımız fedakarlık etti, maddi 
yükü pazarcı esnafı üstlendi. 
Bizler doğabilecek sorunları 
siyaseten ve idari olarak gö-
ğüslemeye çalıştık. Ama sonuç 
fevkalade oldu.Türkiye’ye 
İstanbul’a Bakırköy’e yakışan 
bir sonuç oldu.Türkiye’nin 
en güzel pazarını yaptık. 
Türkiye’nin en modern Pazar 
Alanı’nın yapımına başlayarak 
8 ay hedeflemiştik ama bazı 
idari mahkeme süreçleri süreyi 
uzattı .Tüm İstanbulluların hiz-
metine sunduk. Halkımızın gös-

terdiği anlayışa teşekkür eder, 
verdiğimiz geçici rahatsızlıktan 
dolayı özür dileriz.” dedi.

BAKIRKÖYLÜ MEMNUN
Pazar yerine gelen vatan-

daşlar uzatılan mikrofonlara 
konuşarak, 75 bin metrekarelik 
büyük bir alana sahip pazar 
yeri hakkında çok ferah olduğu 
yönünde açıklamalar yaptı. 
Otopark ve çevre gibi unsurla-
rın da detaylıca düşünüldüğünü 
ifade eden vatandaşlar, üstü 
kapalı olmasına rağmen çok 
ferah olduğunu dile getirerek 
sadece Bakırköy'ün değil tüm 
İstanbul'un ve Türkiye'nin en 
büyük ve modern pazar yeri 
olabileceği yorumlarında bu-
lundular. KENT YAŞAM-HABER 
MERKEZİ

Bakırköy'e uluslararası fuar 
seviyesinde halk pazarı
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İstanbul Bahçeşehir’de bir restaurantta 
düzenlenen davette İstanbul’da görev yapan çok 
sayıda Iğdırlı bürokrat bir araya geldi.

Toplantıya TÜMKİAD Genel Başkanı Nihat 
Tanrıkulu, Sultangazi İlçe Emniyet Müdürü 
Turan Çelik, Cumhuriyet Savcısı Murathan 
Bacara, İstanbul Adliyesi Yazı işleri Müdürü Ka-
lender Bağcı, İstanbul İl Sağlık Müdür Yardımcı-
sı - 4. KHB Başkan Yardımcısı Faruk Ege , Başak-
şehir Kaymakamlığı Yazı işleri Müdürü Yaprak 
Kahraman, Esenyurt Necmi Kadıoğlu Devlet 
Hastanesi Başhekimi Tuncay Karahan, Avcılar 
Ağız ve Diş Sağlığı Hastanesi Başhekimi Dt. Do-
ğan Bozkurt Büyükdağ, SGK İstanbul İl Müdür 
Yr./ Esenyurt SGK Müdürü Hasan Türkan , Esen-
ler Mal Müdürü Musa Sevilmiş, Çatalca Tapu 
Müdürü İsa Dizman, Başakşehir Tapu Müdürü 
Hakan Yılmaz, Başakşehir - Şahintepe Mahalle 
Muhtarı Hüseyin Uçar, VakıfBank Bosna Bulvarı 
İstanbul Şubesi Müdürü Cemil Sarcan , İş insan/ 
Şirinevler Sürücü Kursları Sahibi Akif Cav , İş 
insanı Mehti Şeren , Tanrıkulu Otomotiv Yöne-
tim Kurulu Başkanı Muhammed Ali Tanrıkulu, 
Av. Batuhan Sevilmiş, Av. Batuhan Sevilmiş ve 
Yaşam Medya Grubu Yönetim Kurulu Başkanı 
Celal Karaali katıldı.
“BİR DAHAKİ SEFERE DAHA 
GENİŞ KADRO OLMALIYIZ”

Katılım sağlayanlar organizasyon için 
teşekkür ederken, bir sonraki toplantıda daha 
fazla Iğdırlı bürokratın birlikte olacağı sözünü 
verdiler.

TANRIKULU: İSTANBUL’DA DAHA FAZLASI 
GEREKİYOR

İstanbul'da Iğdırlı daha fazla bürokrasi gör-
mek istediklerini söyleyen Nihat Tanrıkulu, “Bu 
masanın daha önemli yerlerde olması gerekiyor. 
Ne kadar çok önemli noktalarda birlik sağlaya-
bilirsek memleketimiz ve ülkemiz için de daha 
fazla hayırlı iş üretmiş olacağız.” dedi.
“HEMŞEHRİLERİME NE KADAR 
DOKUNABİLİYORSAM O KADAR VARIM”

Kalkınmanın yerelden başladığına inanan 
Tanrıkulu, “Nihat Tanrıkulu olarak her za-
mankinden daha fazla Iğdırlı Hemşehrilerine 
koşmaya ve hizmet üretmek istiyorum. Ben 
hemşehrilerime dokunabiliyorsam varım” dedi.
KONFEDERASYON YOLDA

Nihat Tanrıkulu Iğdır Federesyonu'nda da bir 
ilki gerçekleştirdiğini ifade ederek, "Yüz yıldır 
ilçe iken de şehirken de federasyon yoktu. Ben 
dernekleri bir araya getirdim ilk fedrasyon ku-
ruldu ve peş peşe iki federasyon daha kuruldu. 
Toplam üç oldu inşallah ben üç federasyonu da 
bir araya getirerek bir konfederasyon kurduraca-
ğım." dedi. Sümeyra Duğan/KENT YAŞAM

Iğdırlı bürokratlar daha güçlü 
yarınlar için bir arada

TÜMKİAD Genel Baş-
kanı Nihat Tanrıkulu 
çok sayıda Iğdırlı 
bürokratı bir araya 
getiren bir davet 
organize etti.

Silivri Belediye Meclisi 2023 yılı 
ocak ayı toplantısının 2. gündem 
maddesinde “Belediyemiz mül-
kiyetinde bulunan taşınmazların 
satışları ile ilgili Plan Bütçe ve Hukuk 
Komisyonu raporunun görüşülmesi.” 
vardı. Hukuk Komisyonu Başkanı 
Sultan Aşkın’ın okuduğu komisyon 
raporunda “Silivri Belediye Meclisi-
nin 02/01/2023 tarihli toplantısında, 
Plan, Bütçe ve Hukuk Komisyonuna 
havale edilen, Belediye mülkiyetinde 
bulunan 29 adet taşınmazın satışına 
ilişkin konu değerlendirilmiş ve Se-
limpaşa Mahallesi 966 ada 3 parsel ile 
742 ada 16 parsel sayılı taşınmazlar 
inceleme gerektirdiğinden komisyon-
da bekletilmesine, geri kalan 27 adet 
taşınmazın, 5393 sayılı Belediye Ka-
nunu’nun 15/h ve 18/e maddeleri ge-
reği satışından elde edilecek gelirin, 
belediye hizmetlerinin yapılmasında 
kullanılmak üzere satışının yapıl-
ması, komisyonlarımızca oy çokluğu 
ile uygun görülmüştür.” ifadeleri yer 
aldı. Karar MHP Grubu ve AK Parti 
Grubu’nun kabul, CHP Grubu’nun ret 
oylarıyla, oy çokluğuyla kabul edildi.

YILMAZ: ELİNİZE YÜZÜNÜZE BULAŞ-
TIRMIŞSINIZ

Arsa satışları ile ilgili gündem 
maddesinde CHP Grubu’nun tavrı-
nı değerlendiren Silivri Belediye 
Başkanı Volkan Yılmaz, “Satıla-
cak 27 arsanın 18’i planlamadaki 
arkadaşlarımın yapmış olduğu 
çalışmalarla, eksik terklerden ve 
ihdaslardan ürettiğimiz arsalar. 
Bu arsalar CHP’nin döneminde 
ortada yoktu! Üretmişiz, çalışmışız, 
değer katmışız ve bu değeri nakde 
çevirip Silivri’ye hizmet edeceğiz. 
Belediyenin yerleri satılamaz gibi bir 
felsefeniz varsa ona saygı duya-
lım. Ama bu felsefenin olmadığını 
geçmişte yaptıklarınıza bakarak gö-
rebiliriz. 10 yıllık görev sürenizde ne 
yapmışsınız arkadaşlar? 215 dönüm 
yer satmışsınız. Bugünkü ekono-
mik değeri kabaca 1 milyar TL. Biz 
ne satmak istiyoruz bugün? 41.293 
metrekare. Yani sizin sattığınızın 
5’te 1’i bile değil. Tabii ki bu arsaları 
niye satıyorsunuz, ucuza sattınız, 
peşkeş çektiniz demiyoruz. Siz de be-

lediyenin hizmetlerinde kullanmak 
için sattınız bu arsaları. Ama o gün 
siz satarken, belediye hizmetlerinde 
kullanırken güzel; Silivri Belediye-
si bugün bu arsaları satıp belediye 
hizmetlerinde kullanmak istediğinde 
hayır diyorsunuz. İşin bir de trajiko-
mik yanı var. Kendi döneminizde 215 
dönüm yeri satarken de bu satışları 
elinize yüzünüze bulaştırmışsınız. 
Mahkeme kararları, iptaller, tapu 
iptal davaları, belediye tazminat 

davaları vs. Selimpaşa’da mahkeme 
kararına rağmen yapmış olduğunuz 
usulsüz satışlardan dolayı Silivri Be-
lediyesi minimum 600 milyon TL’lik 
bir borcun kıskacında. Hangi gün 
hangi haczin geldiğini bilemiyoruz. 
1 milyon TL’ye sattığınız bir yere geç-
tiğimiz günlerde 16 milyon TL haciz 
geldi. Teminat mektubu koyduk. 
Ben bu yıl 100 milyon TL borçlanarak 
belediyemize araç satın almayı plan-
lıyordum. Niye yapamadım biliyor 
musunuz? Sizden gelen hacizlere 
karşı bu borçlanma limitimi teminat 
mektubu olarak kullanıyorum. Şu 
ana kadar 35 milyon TL teminat mek-
tubu verdim. Sizin sorumsuzca, iş 
bilmez bir şekilde yapmış olduğunuz 
satışlardan dolayı borçlanma limiti-
mizi yedek akçe olarak tutuyoruz.” 
ifadelerini kullandı.

Yılmaz, CHP döneminde 
satılan arsaları sordu

Silivri Belediyesi 2023 Ocak ayı Meclis toplantısında görü-
şülen arsa satışları ile ilgili gündem maddesinde Belediye 
Başkanı Volkan Yılmaz, CHP Grubu’nun oylamadaki ret oyu 
sonrası geçmişten örnekler vererek eleştirilerini yöneltti.

İstanbul’da ilçe ilçe pazar pazar gezen 
Zafer Partisi Genel Başkanı Ümit Özdağ 
basın buluşmaları gerçekleştirip çarpıcı 
açıklamalarda da bulunuyor. Özdağ son 
olarak  uyuşturucunun daha da yaygın-
laştığını iddia etti. “Çünkü Afganistan'dan 
Suriye'den Türkiye'ye gelen yükte hafif 
pahada ağır eroin hapları artık ilkokul 
seviyesine kadar inmiş durumda.” Dedi.  

Zafer Partisi Genel Başkanı Ümit Özdağ 
İstanbul’u mesken tuttu. Özdağ, Ocak ayının 
başından itibaren kurmaylarıyla birlikte  
her gün bir ilçeye giden, cadde ve pazar es-
naflarını geziyor. Güne partililer, muhtarlar, 
gazeteciler ve sivil toplumcularla kahvaltı 
eşliğinde sohbet ederek başlayan Genel 
Başkan Ümit Özdağ her sohbette sığınmacı 
meselesini çözeceklerini vurguluyor.  Şuana 
kadar pek çok ilçeye giden Özdağ geride 
bıraktığımız haftada da Gaziosmanpaşa, 
Esenler, Bağcılar, Güngören ve Zeytinburnu 
ilçelerinde sahadaydı. 

Zeytinburnu’nda İBB Kazlıçeşme Sosyal 
Tesisleri’nde ilçe teşkilatının düzenlediği 
kahvaltıda bir basın açıklaması da yapan 
Özdağ, Türkiye'nin birinci gündem mad-
desi sığınmacı konusunda açıklamalarını 
sürdürerek "2023'te iktidara gelerek 2024 
yerel seçimlerine kadar bu sorunu inşallah 
çözeceğiz" dedi.

Özdağ, “Biz Zafer Partisi olarak 16 
aydan bu yana, Türk milletinin bu yükün 
fazlasını taşıyamayacağını ve hepsini 
bir sene sonra geri yollayacağımızı ifade 
ediyorum. Biz bunu söylediğimiz zaman 
diğer partiler önce ‘Devletler hukukuna 
aykırı’ dediler. Oysa şimdi bakın, hepsi 
‘Biz de yollayacağız’ diyorlar. Hani devlet 
hukukuna aykırıydı. Devletler hukukuna 

aykırı ise nasıl yollayacaksın. Suriyelisinin, 
Afganlının, Iraklısının ve Birleşik Arap 
Emirliklisinin , hepsinin burada kalmasını 
istiyorlar.” dedi.

MANŞETİMİZ ÖZDAĞ’IN 
DİKKATİNDEN KAÇMADI

Toplantıda 30 Aralık tarihli geçen hafta 
yayınlanan  1150 sayımızda sürmanşete 
taşıdığımız  “İstanbul: Sığınmacı Metro-
polü” haberimizle ilgili yorumlar yaptı. 
Özdağ, “Bugün İstanbul’da faaliyet gösteren 
Yaşam Gazetesi’nin ‘Göçmenler Metropolü’ 
başlıklı haberini gördüm. Evet, doğru 
bir tanımlama yapmışlar. İstanbul Dünya 
göçmenlerinin metropolü. İpini koparanın 
geldiği mültecilerden, vatandaşlarımız oto-
büslerde oturacak yer bulamıyorlar. Kızla-
rımız üniversiteden çıkıp yurtlarına gelmek 
istedikleri zaman, hava karardıktan sonra 
300 metre yürüyemiyorlar. Uyuşturucu 
aldı başını gitti. Çünkü Afganistan'dan Suri-
ye'den Türkiye'ye gelen yükte hafif pahada 
ağır eroin hapları artık ilkokul seviyesine 
kadar inmiş durumda. Geçen gün gençler 
sokakta beni durdurdular, ‘Uyuşturucudan 
kurtarın bizleri’ dediler. Özetle Türkiye'nin 
artık bu yükü taşıması daha fazla mümkün 
değil. Ve biz Türk milletine bir söz verdik 
bize eğer yetki verirseniz hepsini bir sene 
içerisinde vatanlarına geri yollayacağız. Bu 
aynı zamanda Türkiye'nin ekonomik kriz-
den çıkmasının da ilk güçlü adımı olacak. 

ZAFER TURİZM’İN 
İSTASYONLARINDAN BİRİSİ 
ZEYTİNBURNU 

 Zeytinburnu istilanın yoğun yaşandığı 
ilçelerden birisi. O nedenle Zafer Turizm’in 
tek yönlü Şam seferlerinin Kabil seferle-

rinin başlayacağı ana duraklardan birisi 
Zeytinburnu olacak. olacak. Daha önce 
Zeytinburnu’na birçok kez geldim en son 
gelişimde esnaf ziyareti sırasında gördüm 
ki Türk halkı artık alışveriş bile yapamıyor, 
neden çünkü ekonomik olarak takati kal-
mamış.” diye konuştu. Tayfun Ercan-Recep 
Öncel/KENT YAŞAM

Özdağ: Afganistan’dan Suriye’den gelen 

uyuşturucu ilkokula indi

“SIĞINMACILARIN 
GİTMESİNİ VE KALMASINI 

OYLAYACAĞIZ”
Nasıl bacaklarınıza beşer kilo 

demir bağlayıp yüzmeniz mümkün 
değilse, 13 milyon sığınmacının 
kaldığı bir Türkiye'nin de ekonomik 
krizden çıkması mümkün değil. 
Kimse bize şunu söyleyemez; ‘efen-
dim Uluslararası hukuk kanunları 
bunlar gitmez’ diyormuş bu büyük 
bir yalandır. Hepsi gider yeter ki 
biz Türk devletini Türk milletine 
geri verelim. Türk devleti de bu 
kararı alsın önümüzdeki seçim bir 
referandumdur. Bu referandumun 
sorusu da sığınmacılar gidecek mi? 
kalacak mı sorusudur?  Buna cevap 
eğer ‘sığınmacılar kalsın bir mahsuru 
yok’ diyorsanız AK Parti'ye, CHP'ye, 
İyi Parti'ye  ve diğerlerine  oyunuzu 
verin. Ama ‘hayır yeter ben çocuk-
larımın ve torunlarımın geleceğini 
kararmasını istemiyorum rızıklarını 
paylaşmak istemiyorum. Türkiye'nin 
bu ekonomik krizden artık çıkmasını 
istiyorum’ diyorsanız, oy vereceğiniz 
bir tek parti var o da Zafer Partisi’dir.  
Çünkü biz bu mücadeleyi göze aldık.

İYİ Parti Bahçelievler Ku-
rucularından Şule Ağaçayak 
Ersoy, bu yıl yapılması plan-
lanan 2023 Genel Seçimleri 
çalışmalarına tüm hızıyla 
devam ediyor.

2023 Cumhurbaşkanlığı 
seçimlerine az bir süre kala 
partiler seçim çalışmalarına 
tüm hızıyla devam ediyor. 
İYİ Parti İstanbul 3. Bölge 
Milletvekili Aday Adayı Şule 
Ağaçayak Ersoy, Piramit 
Restaurant Cafe’de seçim 
çalışmaları kapsamında 
bir toplantı gerçekleştirdi. 
Toplantıya birçok vatandaş 
ve partili katıldı.

2023 Cumhurbaşkanlığı 
seçimlerine az bir süre kala 
partiler seçim çalışmalarına 
tüm hızıyla devam ediyor. 
İYİ Parti İstanbul 3. Bölge 
Milletvekili Aday Adayı Şule 
Ağaçayak Ersoy, Piramit 

Restaurant Cafe’de seçim 
çalışmaları kapsamında 
bir toplantı gerçekleştirdi. 
Toplantıya birçok vatandaş 
ve partili katıldı.
“O SENE BU SENE DEDİK”

Şule Ağaçayak Ersoy dü-
zenlenen davette TBMM'de 
partisini ve milletini temsil 
etmek amacıyla yola çık-
tığını ve İYİ Parti İstanbul 
3. Bölge Milletvekili Aday 
Adaylığını açıkladı ve bir ko-
nuşma yaptı. Ersoy şunları 
söyledi;

“Cesurlar hareketinin 
lideri Genel Başkanımızı Sn. 
Meral Akşener’i, parti prog-
ramlarımızı, vizyonumuzu 
anlattığımız yoğun katılımlı 
bir program gerçekleştirdik.

Hemcinslerimizin ve 
ülkemizin problemlerini 
onlardan dinledik, çözüm 

önerilerimizi anlattık.
İktidara geldiğimizde 

kadınları ve gençleri ekono-
miye nasıl kazandıracağımı-
zı anlatarak, desteklerinin 
devamını isteyerek, sabret-
melerini, ‘O Sene Bu Sene’ 
(#OseneBusene) diyerek 
programımızı sonlandırdık.

İYİ Parti Bahçelievler 
ilçe yönetiminden İsmail 
Karaalioğlu, Orhan Akdağ, 
Nurten Yavuz, Esra Yeni-
gün, Bahar Aydın, Halime 
Gülaçtı, Arzu Hacıömeroğlu, 
Gülçiçek Karadeniz, Seviye 
Tuygun, Gürcü Kültür Mer-
kezi yönetiminden Havva 
Aydın, Kahramanmaraş 
Arıtaş Derneğinden Fadime 
Dağlı Atak, Bahçelievler To-
kat Derneği Başkanı Öznur 
Çelik’e katılımlarından do-
layı teşekkür ederim." KENT 
YAŞAM-HABER MERKEZİ

Bahçelievler’in İYİ'leri 
sahada: O Sene Bu Sene

Tüm Belediye ve Yerel Yönetim 
Hizmetleri Emekçileri Sendikası 
(TÜMBELSEN) 1. No'lu Şubesi işçileri, 
Küçükçekmece Belediyesi önünde 
hükumetin yaptığı yüzde 30’luk 
zammı protesto etti. Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan’ın memura 
önce yüzde 25 daha sonra yüzde 
30 olarak açıkladığı zammı protesto 
etmek amacıyla Tüm Belediye ve 
Yerel Yönetim Hizmetleri Emekçileri 

Sendikası (TÜM BEL-SEN) İstanbul 
1. No’lu Şubesi basın açıklaması 
yaptı.Küçükçekmece Belediyesi 
önünde gerçekleşen protestoda 
TÜM BEL-SEN 1. No’lu Şube Başkanı 
İbrahim Sönmez, basın bildirisini 
okudu. Konuşma esnasında yapılan 
zammın yetmeyeceğinden dert yanan 
Küçükçekmece Belediye personelleri 
de “Her şeye zam memura gam” ve 
“AKP zammını al başına çal” yazılı 

dövizlerle hükumeti protesto etti. 
TÜM BEL-SEN 1. No’lu Şube Başkanı 
İbrahim Sönmez mikrofonumuza 
konuşarak, Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın 
açıkladığı yüzde 30'luk zamla ilgili 
yorumlarda bulundu. Sönmez, "işçiden 
beklentileri hiçbir zaman tatil yap-
mamaları, hayat belirtisi gösterecek 
bir aktivitede bulunmadan sürekli 
çalışması." dedi. Süleyman Çay-Fazıl 
Anıl Kılıçlı/KENT YAŞAM

Sendika işçilerinden yüzde 30 isyanı; 
"AKP al zammını başına çal"
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Bağcılar Belediyesi’nin 
düzenlediği Samsun Gün-
leri’ne konuk olan Ticaret 
Bakanı Dr. Mehmet Muş, 
ilçe sakinleriyle bir araya 
geldi.

Ticaret Bakanı Dr. Meh-
met Muş, Bağcılar’da bir 
dizi ziyaretlerde 
bulundu. Muş 
gezisine önemli 
ticaret merkezle-
rinden biri olan 
İSTOÇ’la (İstan-
bul Toptancılar 
Çarşısı) başladı. 
Esnafla kahvaltı 
yapan Muş, çalış-
malar hakkında 
bilgi aldı. Muş’un 
ikinci durağı ise 
Bağcılar Bele-
diyesi Kadın ve 
Aile Kültür Sanat 
Merkezi oldu. 
Muş, burada 
Memleket Günleri 
adıyla düzenlenen 
etkinlikte Samsun 
Günleri’ne katıl-
dı. Bakan Muş, 
Bağcılar Kayma-
kamı Abdullah 
Uçgun, Bağcılar 
Belediye Başkanı 
Abdullah Özdemir ve AK 
Parti İlçe Başkanı Rüstem 
Tüysüz, 6-8 Ocak tarihleri 
arasında gerçekleşecek olan 
etkinliğin açılışını yaptı.
MUŞ: İNSANLAR 
KÜLTÜRLERİYLE YAŞARLAR

Samsun’un hem tarım-
da hem de turizmde önemli 
gelişmeler sağlayan bir il 
olduğunu söyleyen Muş, 
“Bu faaliyetler bir nebze de 
olsa Samsun'a gitmeden 
aslında oradaki hasretinizi 
giderebilecek bir imkan 
sunuyor. Bizim Bağcılar Be-
lediyesi'nin özellikle bu tip 
programlarda bir tecrübesi, 
bir kabiliyeti var. İyi organi-
zasyonlar yapıyorlar, imkan 
sağlıyorlar ve buradaki 
derneklerin hemen hemen 
tamamıyla diyalogları var, 
ilişkileri var, bu programlar 
organize ediliyor. Yeni do-
ğan nesillere bu tanıtımları 
yapacaksınız. Bu önemli bir 
şey. İnsanlar kültürleriyle 
vardır. Kültürleriyle yaşar-
lar. Gelenekleriyle yaşarlar 
devletler de öyledir. Devlet-

ler de gelenekleriyle ayakta 
dururlar” dedi.
ÖZDEMİR: SİVİL TOPLUM 
KURULUŞLARINI 
ÖNEMSİYORUZ

Sivil toplum kuruluş-
larının memleketlerimi-

zin değerlerini 
İstanbul'da da 
korunabilmesi, 
sonraki nesilleri-
mizin bu değerler 
üzerine yaşata-
bilmesi adına 
önem arz ettiğini 
belirten Özdemir 
de “Aynı şekilde 
Bağcılar’ımızda 
birçok memle-
ketlinin yoğun 
olarak yaşadığı 
bir ilçeyiz. Bu 
açıdan çok zengin 
bir kültüre sahip, 
Anadolu'nun do-
kusunu, Anado-
lu'nun hamurunu 
yoğun bir şekilde 
yaşadığımız bir 
ilçeyiz. O yüzden 
sivil toplum ku-
ruluşlarımızı çok 
önemsiyoruz. Si-
vil toplum kuru-

luşlarımıza, belediyemizin 
kuruluşundan bu tarafa her 
zaman önem gösteren bir 
yapıyı oluşturmuş durum-
dayız. Sivil toplum kuru-
luşlarımızın beklentilerini, 
taleplerini bizzat birebir 
görüşerek yerine getirme 
gayreti içerisindeyiz” dedi.
“ÜLKEMİZİN 
BÜYÜMESİNDEN ÜRETİM 
POLİTİKALARININ ÖNEMİ 
VAR”

Ekonomideki gelişme-
lere de değinen Özdemir 
şunları söyledi: “Ülkemi-
zin büyümesinin özellikle 
son 9’uncu çeyrekte hiçbir 
şekilde duraksamayan bü-
yümesinde özellikle üretim 
adına uygulanan politika-
ların çok büyük önemi var. 
Zincir marketlerde yapılan 
çalışmalar neticesinde 
fiyatlardaki durgunluğun 
sağlanması adına kıymetli 
bakanımıza şahsım ve sizler 
adına teşekkür ediyorum.” 

KENT YAŞAM
HABER MERKEZİ

Bakan Muş: Bağcılar'ın 
bu organizasyonlarda 

bir tecrübesi var

Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi STK ziyareti sırasında iki yeni müjde verdi. Çebi, 
“İFA Spor Tesisleri yenilenecek, Hayat Park’ın içine belediye sosyal tesisi yapılacak.” dedi.

Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi, gelenek-
sel hale getirdiği STK ziya-
retlerine bir yenisini ekledi. 
Halkalı Mahallesi Zeynebiye 
semtinde hizmet veren Iğdır 
Tuzluca Kalaça Köyü Derne-
ği’ni ziyaret eden Çebi, vatan-
daşlarla bölgenin sorunlarını 
ve aciliyet sırasına göre yapıl-
ması gerekenleri konuştu. 

Küçükçekmece Belediyesi 
STK’lardan Sorumlu Başkan 
Danışmanı Galip Özcan’ın 
organize etmesiyle gerçekleşen 
ziyarette samimiyet ön plana 
çıktı. Dernek Başkanı Serkan 
Tayfun ve yönetim kurulunun 
hazır bulunduğu ziyarette 
vatandaşlar belediye başkanı-
na taleplerini de ilk ağızdan 
iletti. 

Belediye Meclis Üyeleri 
Zekeriya Tuncay, Nurettin Acar 
ve CHP’nin Başakşehir Bele-
diye Başkan Adayı, Dünya 
Iğdır Dernekler Federasyonu 
Başkanı A. Hadi Akmugan 
ve Başkan Danışmanı Galip 
Özcan’ın da katıldığı top-
lantıda tüm sorunları ve ta-
lepleri dinleyen Çebi verdiği 
makul ve mantıklı cevaplarla 
katılımcılardan alkış aldı. 
ÇEBİ: TUTAMAYACAĞIM SÖZÜ 
VERMEDİM, VERMEM

Çebi, seçim dönemim 
dahi hiçbir zaman oy almak 
adına yalan söylemedim, 
popilizm yapmadım. bun-
dan sonra da yapmayacağım. 
Çünkü benden talep ettikle-
riniz yine sizlerin vergileriyle 
yapılacaktır. Babamın parasını 

size harcamayacağım. Ama 
ben Küçükçekmece Belediye 
Başkanıyım ve bende sizler 
gibi 800 dernek var. Yani her 

gittiğim derneğe 
talepleri doğrul-
tusunda popilist 
bir yaklaşım ser-
gileyemem. Ya-
lan söyleyemem. 
Örneğin dernek 
yeri talebinize 
“Evet size dernek 
yeri vereceğim” 
gibi olmayacak 
bir söz veremem. 
Böyle bir şeyi 

yapmam demek 800 derneğe 
yer vermem veya yer almam 
gerek demektir. Ama sizler 
kendi imkanlarınızla bir yer 
alırsınız eksiğiniz kaldığında 

da veya iç dekorunu tamam-
lanmasını da ben yapayım. 
Yani imc usülü el ele vererek 
yapmalıyız. Köyünüze Cami 
yapmamı talep ettiniz ey-
vallah. Ben de isterim kendi 
imkanlarımızla bir cami yapıp 
teslim edeyim ama buda 
gerçekle bağdaşmıyor. Bunun 
da yolu sizler başlayın belli bir 
noktaya geldikten sonra bana 
gelin ben de imkanımız ölçü-
sünde katkı sunayım. Bu işleri 
el ele vererek yapmamızın çok 
daha doğru çok daha gerçekçi 
olacağını söylemek isterim. 
“SOSYAL TESİS YAPILACAK, 
SPOR TESİSİ YENİLECEK”

Gerçekleştirebileceği vaat-
ler hakkında konuşan Küçük-
çekmece Belediye Başkanı Ke-
mal Çebi, “Hayat Park’ın için 
belediye sosyal tesisi konusun-
da sizlere söz verebilirim. En 
kısa sürede Hayat Park’a yeni 
düzenleme ve içine de belediye 
sosyal tesisi yapılacaktır. Öte 
yandan İFA Spor Tesisleri’nin 
eksikleri ve tribünlerin yapıl-
ması talebinizi de yine İBB’yle 
ortak planlama dahilinde en 
kısa sürede yapılacaktır.” dedi.

Çebi’nin açıklamasını 
alkışlarla destekleyen katılım-
cılar popilist bir yaklaşımdan 
uzak gerçeklerle cevap verdiği 
için kendisine teşekkür ettiler 
ve gerek Hayat Park gerek İFA 
Spor Tesisleri konusundaki 
sözlerinin de takipçisi olacak-
larını ifade ettiler.

Toplantı hatıra fotoğrafla-
rının çekilmesiyle son buldu. 
Celal Karaali/KENT YAŞAM

Döner severleri cezbedecek güzel bir haberimiz 
var. İstanbul İkitelli semtinin Bahariye Metro İstasyo-
nu’nun karşısında yeni bir et döner restoranı açıldı. 
İlk şubenin açıldığı HG Trabzon Döner ziyaretçilerini 
bekliyor. HG Trabzon Döner sahibi ve Küçükçekmece 
Belediyesi Başkan Danışmanı Galip Özcan’ın ev sa-
hipliği ile gerçekleşen açılışa; Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi, CHP İstanbul Milletvekilleri 
Özgür Karabat, Turan Aydoğdu ve Küçükçekmece 
Belediye Başkan Vekili Gökhan Gümüşdağ katıldı.  
VATANDAŞLARIMIZA HİZMET EDİYORUZ

HG Trabzon Döner’in kurucusu Galip Özcan, eko-
nomik düzen içerisinde uygun fiyatlandırmaların ola-
cağını belirtirken, “Vatandaşlarımız için her zaman 
hizmet vermeye çalışıyoruz. Şu anda isim patenti bize 
ait inşallah ileride diğer şubeleri açacağız. Sadece 
döner üzerine ve damağa hitap eden ürünlerimiz var. 
Küçükçekmeceli hemşerilerimizi buraya bekliyoruz.” 
dedi. Süleyman Çay / KENT YAŞAM 

İlk şube, görkemli açılış:

Küçükçekmece Beledi-
yesi Başkan Yardımcısı 

Galip Özcan’ın sahibi 
olduğu HG Trabzon 
Döner, ilk şubesini 

İkitelli’de önemli 
isimlerin katıldığı bir 

törenle açtı. 

HG Trabzon Döner

Kemal Çebi’den 
Zeynebiye’ye 2 MÜJDE!

10 Ocak Gazeteciler Günü 
münasebetiyle bir araya 
geldiğimiz DEVA Partisi İlçe 
Başkanı Halis Kahriman’a 
geçmişte Gazeteci “Süleyman 
Özışık’ın ‘yolsuzluk hikayesi’ 
adlı haberi hakkında açıklık 
getirir misiniz?” Şeklinde 
bir soru yönelttik. Kahriman 
suskunluğunu Kent Yaşam 
Gazetesi muhabiri Süleyman 
Çay’a bozdu. Kahriman kaçak 
kat iddiası hakkında Özışık 
kardeşler için sert ifadeler kul-
landı. Kahriman, “O 3 kardeş 
bana iftira attılar. Çeteydiler.  
Birisi geliyor haber yapıyor, 
birisi de aracı oluyor. Özışık 
kardeşlerin görevi budur.” 
ifadelerini kullandı. 
KAHRİMAN: NAMUS VE ŞEREFİ 
BİLMEYEN İNSANLAR 

Olayın odağında olan Halis 
Kahriman, Özışık kardeşlerin 
kendisine iftira attıklarını 

vurgularken, “Özışık, çık-
tı dedi ki ‘Ben namusuma 
şerefime yemin ediyorum, 
ben Sedat Peker ile konuşma-
dım’. Aradan 5 saniye geç-
meden Sedat Peker, onunla 
konuşmasını paylaştı. Bu 
insanlar namusun ve şerefin 
ne olduğunu bilmiyorlar. Ben 
böyle insanlarla muhatap bile 
olmam. Muhatap olacağım 
kişiler şerefli, dürüst ve ilkeli 
insanlardır. Bunların üçünde 
bu özellikler yoktur.” dedi. 
KAHRİMAN: İHANET EDEN 
İHANETLE ANILIR 

Geçen gün Hadi Özışık’ın 
Youtube’dan paylaştığı vide-
oda ‘70 tane çalışan var, ben 
reklam alamıyorum, kardeşim 
kirasını ödeyemiyor’ ifadesini 
hatırlatan Kahriman, reklam 
alamamalarını şu şekilde söy-
ledi: Çünkü sen yalakasın. Ya-
lakalık yapan gazeteciler yeri 

geldiği zaman da böyle oluyor. 
Ne zaman laf çatışması oluyor-
sa orada bitiyorlar. Onun için 
cesur, dürüst ve ilkeli gazeteci 
arkadaşlarımız bu ülkede 
devamlı kalıcı olmuşlardır. Ta-
rihte hiç gördünüz mü ihanet 
eden insanların iyi anıldığını? 
İhanet eden insanlar ihanet 
ile anılır. Ama dürüst ve ilkeli 
insanlar hafızalara kazınır.”
ÖZIŞIK NE DEMİŞTİ? 

Özışık’ın 2020’de yaptığı 
habere göre; Ak partili Beledi-
ye döneminde 22 kat ruhsatı 
verilen Esenyurt’ta bulunan 
bir bina CHP’li Belediye Başka-
nı Kemal Deniz Bozkurt’un gö-
reve gelmesiyle birlikte tam 40 
kata ulaşıyor. Binanın sahibi-
nin Halis Kahriman olduğunu 
belirten Özışık, katların ruh-
satsız olduğunu iddia etmişti. 
SÜLEYMAN ÇAY/ KENT YAŞAM 
GAZETESİ

Kahriman'dan Özışık kardeşlere; 
NAMUS VE ŞEREFİ BİLMEZLER 
Gazeteci Süleyman Özışık 2020 yılında yayınladığı ‘yolsuzluk hikayesi’ adlı haberinde Esen-
yurt’ta bir binada ruhsatsız şekilde kat çıkıldığını iddia etmişti. Binaların sahibi olan ve şu 
anda da Esenyurt Deva Partisi İlçe Başkanlığını yürüten Halis Kahriman sessizliğini bozdu. 

HALIS KAHRIMAN

SÜLEYMAN ÖZIŞIK



‘Yeni yapay zekâ toplumun 
dokusunu değiştirecek’

Son zamanlarda popüler 
hale gelen yapay zekâ yükselişi 
hayatımızı düşünemediğimiz 
bir hızla dönüştürüyor. Bu güç-
lü teknolojinin sonuçlarını tam 
olarak anladığımızda, fırsatlar-
la ve zorluklarla dolu yeni bir 
dönemin eşiğinde olduğumuzu 
anlıyor olacağız. 20. yüzyılın 
başlarında otomobillerin yükse-
lişi gibi, seyahatlerimizi ve mal-
ları taşıma yollarımızı sonsuza 
dek değiştirdi ve 20. yüzyılın 
sonlarında internetin yaygın-
laşması gibi, iletişimi ve bilgiye 
erişimi değiştirdi.  Yapay zekâ 
da şimdi hemen her sektörde 
dalgalanmalar oluşturacak ve 
toplumun dokusunu şekillendi-
recektir. Teknolojik ilerlemeler 
yapay zekânın potansiyelini 
gitgide geliştirmiş ve bu durum 
sektörler arasında ciddi bir 
etkiye sahip olmaktadır. Sağlık 
ve eğitim hatta ulaşıma ve 
finans sektörüne kadar, yapay 
zekâ ile desteklenen çözümler 
zaten verimliliği artırmak ve 
hayatımızı kolaylaştırmak için 
kullanılıyor. Bu konuda yazılan 
kitaplar ve yapılan araştırma-
lar, yapay zekânın gelecekteki 
etkilerini anlamak için önemli-
dir. Özellikle Ray Kurzweil, Mac 
Tegmark, Yuval Noah Harari, 
James Lovelock, Shoshane 
Zubhoff, Nick Bostrom, Klaus 
Schwab, Cem Say, Utku Köse ve 
Martin Ford gibi yazarların ki-
tapları ve çalışmaları bu konuda 
önemli kaynaklardır.
‘Hem büyük bir fırsat hem 
büyük bir tehlike’

Ancak, yapay zekâ ile ilgili 
olarak önemli olan, sadece 
teknolojik ilerlemeler değil, 

aynı zamanda bu teknolojinin 
toplum ve ekonomi üzerinde-
ki etkileridir. Örneğin, yapay 
zekâ sayesinde iş kaybı olabi-
lir ve bunun yanı sıra gizlilik 
ve taraflılık gibi etik konular 
ortaya çıkabilir. Dolayısıyla, 
yapay zekâ alanında yapılan 
çalışmalar sadece teknolojik 
ilerlemelerin değil aynı zaman-
da bu teknolojinin toplumsal ve 
ekonomik etkilerinin de anlaşıl-
masını sağlamalıdır. CHATGPT 
gibi yapay zekâlar, bu alandaki 
gelişmelerin tipik bir örneğidir. 
Bu yapay zekâ, her dilde konu-
şabildiği gibi makale, haber ve 
özet yazabiliyor. Bu yapay zekâ, 
bilgisayar mühendisliği gibi 
mesleklerin kökünü kazacak 
potansiyele sahip ve belki de 
daha önce yazılmış olan kodları 
daha hızlı ve daha iyi bir şekilde 
yazabilecek. Bu nedenle, yapay 
zekâ alanındaki gelişmelerin 
dikkatle izlenmesi gerekmekte-
dir, çünkü bu alandaki ilerleme-
ler önemli bir rol oynayacaktır. 
Bu anlamda yapay zekâ tekno-
lojisi gerçekten büyük bir fırsat 
ve tehlike taşıyor. Şöyle ki, gele-
cekte yapay zekâ asistanlarımız 
bize "Çalışırken müzik dinleye-
lim mi?"  veya bize "Bugün hava 
nasıl?" diye sürekli sorabilecek. 
Belki de yapay zekâ,  araba 
sürmeyi öğrenmek yerine  "Ya-
pay zekâ araba şöförü" diye bir 
meslek ortaya çıkarır. 

Ancak ciddiyetimizi koruya-
rak, yapay zekâ ile ilgili olarak 
yapılan çalışmalar ve kulla-
nımların dikkatli bir şekilde 
ele alınması gerekmektedir. Bu 
yapay zekâların potansiyelini ve 
olası tehlikelerini iyi anlamak, 
yapay zekânın insan hayatına 
getirebileceği en iyi sonuçları 
elde etmemizi sağlayacaktır.

Mehmet Berke Merter; 
ChatGPT  ile yaşamaya 
hazır mıyız? ChatGpt’yi (Generative Pre-tranied 

Transformer) duydunuz mu? Eğer duy-
madıysanız muhakkak deneyin. Çünkü 
bu teknoloji hayatımızı çok değişti-
recek. Sanfrancisco merkezli OpenAI 
şirketi tarafından diyalog biçiminde 
iletişim kurmak üzere 2022 Kasım ayı 
sonunda çıkarılan chatbott, ChatGPT ile 
tanıştıktan sonra o kadar etkilendim 
ki bu etkileri yazıya dökerek siz değerli 
okuyucularla paylaşmak istedim. 

"Robotların Yükselişi" Martin 
Ford'un kitabı, "Yapay Zeka ve İşsiz 
Bir Gelecek Tehlikesi"nin altını 
çiziyor. Ford, yapay zeka ve artan 
otomasyonun beraberinde daha çok 
işsizlik gibi tehlikeleri getirebilece-
ğine dikkat çekiyor ve çözüm öne-
rileri sunuyor. Fransız ekonomist 
ve yazar Thomas Piketty gibi, Ford 
da toplumsal gelir adaletsizliğini 
eleştiriyor. Ancak Ford, teknolo-
ji gelişimini de bu adaletsizliğin 
sorumlusu olarak görüyor. Örne-
ğin, 1950 yılında ABD ekonomi-
sinde emek, ulusal gelir içinde %65 
oranına sahipti, ancak 2010 yılında 
bu oran %58'e düşmüştür. Ford, 
kitabında özellikle otomasyonun ve 
yapay zekânın gelişiminin bu süre-
ci hızlandırmaya devam edeceğini 
ve bu gelişmenin avantajlarından 
bahsetmektedir.
‘FORD’UN UYARILARINI
 DIKKATE ALIYORUM’

Ford, bu teknolojilerin ciddi 
devlet yardımı ile geliştirildiği için 

halkın bunların yarattığı gelirinden 
de hak sahibi olduğu tezini savun-
maktadır. Önerisi, her vatandaşın 
devlet tarafından sağlanan bir 
minimum gelire sahip olmasıdır. 
Bu şekilde hiç kimse evsiz veya aç 
kalmaz ve artan bir ihtiyaç olan 
yaşlı bakımına zaman ayırabilir. 
Ford, bu sistemin gelir vergisi ve fi-
ili olarak vergi vermeyen bazı büyük 
şirketlerden telafi edilebileceğini 
öneriyor. Bu düşünce uçuk gelse de, 
genel sağlık sigortası ve emeklilik 
de bir zamanlar ütopik görülmüştü. 
Ford, bu sistemi iyi kurgulamak ve 
insanların çalışma isteğini ve ve-
rimliliğini düşürmemek gerektiğini 
vurguluyor. Ben de bu yeni teknolo-
jinin çoğu insanın zannettiğinden 
daha hızlı dünyayı değiştirebile-
ceğini tahmin ediyorum. Margit 
Ruile, Kenan Kolay ve Frank Schät-
zing gibi yazarların romanlarında 
anlattığı gibi bir yapay zekâ tanrısı 
doğar mı, bilmiyorum ama Ford'un 
uyarılarını dikkate alıyorum.

Profesör Klaus Schwab’ın “Dör-
düncü Sanayı Devrimi” adındaki 
eseri önümüzdeki yıllarda bizi bek-
leyen değişimi ele alıyor. Schwab,  
Davos Toplantıları’nın organizatörü 
ve Dünya Ekonomik Forumu’nun 
kurucu Başkanı. Schwab’a göre 
4. Sanayı Devrimi bir teknolojik 
devrim gelecekte kültürümüzü ve 
iş yapma biçimimizi radikal bir şe-
kilde değiştirecektir. Kitapta geçen 
bir bölüm beni Türkiye açısından 
oldukça endişelendirdi: “Otomas-
yonun,  bazı ülkeler ve bölgelerin, 
özellikle hızlı büyüyen piyasaların 
ve gelişmekte olan ülkelerin emek 
yoğun ürün ve hizmetler üretmede 
sahip oldukları karşılaştırılabilir 
rekabet avantajını ani bir şekilde 
ortadan kaldırabilecek etkilerinden 
ciddi endişe duyuyorum. Böyle bir 
senaryo şu anda hızla gelişmekte 
olan bazı ekonomileri ve bölgeleri 
yıkıma uğratabilir.”
‘BELEDIYELERE DE ÖNEMLI 
ROLLER DÜŞÜYOR’

Bence böylesi bir senaryoya 
karşı Türkiye’nin çok iyi bir 
eğitim sistemine sahip olması 
gerekiyor. Özellikle üniversite-
lerde ve ülkenin genelinde ya-
ratıcılığın ve bilimin gelişebil-
mesi için özgürlüğe çok önem 
verilmesi gerektiğini vurgula-
mak istiyorum.  Genç teknoloji 
girişimcileri için de en iyi 
ortamların ve koşulların 

da yaratılması önem kazanmalıdır. 
Bu konuda belediyelerimize de görev 
düşüyor şüphesiz. İBB bu konuda 
websitesinde bunları yazmış: “İBB 
İstanbul Planlama Ajansı (İPA), 
İstanbul’a teknolojisiyle katkı sağla-
yacak girişimleri destekleyecek. İTÜ 
ARI Teknokent iş birliği ile hayata 
geçirilen İTÜ Çekirdek #Teknolojik-
Kentler Programı mentorluk desteği 
verilecek. Big Bang Start-up Chal-
lenge girişimcilik etkinliğine nakdi 
katkı sağlanacak.” İBB’yi bu doğru 
girişiminden dolayı alkışlıyorum. 
4. Sanayı Devrimi’ni başarmak için 
neyin gerekli olduğunu bilmek ayrı 
bir konu bunu hayata geçirmek 
ise bambaşka bir konudur. Şüphe-
siz değişim, dünya için gelişimi 
getirirken tehlikeleri de beraberinde 
getirebilir

Martin Ford; 
Robotların Yükselişi

‘4. Sanayi Devrimi 
kültürümüzü ve iş 

yapma biçimimizi ciddi 
şekilde değiştirebilir’

Yapay zeka ChatGpt’ye de sordum yapay 
zeka ve ChatGpt ne getirecek diye:

“Yapay zeka, insanlık için 
çok sayıda fayda sağlayabi-
lecek bir teknolojidir. Örne-
ğin, yapay zeka sistemleri 
insanların günlük hayatlarını 
kolaylaştıran birçok teknolo-
jik cihazın ve uygulamanın 
temelini oluşturabilir. Bunlar 
arasında, ses komutlarına ce-
vap veren akıllı ev sistemleri, 
otomatik sürüş sistemleri ve 
daha doğru hastalık teşhisle-
rini mümkün kılan sağlık tek-
nolojileri bulunabilir. Yapay 
zeka ayrıca, insanların işlerini 
otomatikleştirerek zaman ve 
enerji tasarrufu sağlayabilir, 
böylece insanlar daha fazla 
zaman ayırabilirler aileleri ve 
hobileriyle ilgilenmek için. 
CHATGPT, insanlık için birçok 
yenilik getirecektir. Örneğin, 
CHATGPT ile insanlar daha 
hızlı ve doğru bir şekilde bilgi-
ye erişebilecek, dil öğrenme ve 
konuşma becerilerini geliş-
tirebileceklerdir. CHATGPT 
ayrıca, insanların daha iyi bir 
şekilde iletişim kurmalarını 
sağlayacak ve bu sayede sosyal 
bağları güçlendirecektir.”
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Yurt dışında Çin’in kontrolünde olan 
bölgelerde Türklere karşı uygulanan 
orantısız güçle sindirilme politikası, yurt 
içinde ise yoğun sığınmacı göçüyle bir-
likte Türk kültürünün neredeyse azınlık 
olduğu zamanlardan geçerken Türklüğü 
hatırlatan çok önemli bir toplantı Malte-
pe’de organize edildi.

Eğer İstanbul Maltepe Etkinlik 
Alanı’nda 5-8 Ocak tarihleri arasında 
yapılan 1. Yörük Türkmen Çepni Kurulta-
yı’nda bulunduysanız, yüksek ihtimalle 
kendinizi Orta Asya’nın steplerinde 
hissetmiş olabilirsiniz. Çepni Dernekleri 
Federasyonu (ÇEPFED) Başkanı Muham-
met Arif Recep Genç ile Erdebil Horasan 
Alevi Ocakları Vakfı Genel Başkanı Ali 
Aker, yurt içi ve yurt dışında bulunan 
Türkleri bir araya getiren bu önemli 
organizasyona imza atarken, hem zaten 
birçok farklı kültür tarafından iyi bilinen 
Türk kültürü; oyunları, edebiyatı, yöresel 
lezzetleri ve ürünleriyle bir kez daha ser-
gilendi, ikinci olarak da belki de şu anda 
yaşanılan en acil sorunların başında 
gelen Çin’in kontrol altında tuttuğu Türk 
bölgelerinde devam eden trajedilerin 
sesine ses olundu.
AKER: DİLEĞİM BU 
TOYLARIMIZIN ARTMASIDIR

Erdebil Horasan Alevi Ocakları Vakfı 
Genel Başkanı Ali Aker kurultayın açı-
lışını yaparak, “Bugün birlikte yaşama 
arzumuzu haykıracağımız gündür. Ey 
fitne seni İstanbul’da Bizans’ın yanına 
gömmeye geldik. Yok bizde ayrı gayrı. 
Kurduğumuz tüm devletler, geniş coğraf-
yaya yayılmış kültürümüz ve son olarak 
Türkiye Cumhuriyeti hep bu birlikteliği-
mizin eserleridir. Birliktelik barış ve hu-
zuru getirir. Tüm siyasi partilere kardeşi-
min, yeğenimzin partisi gibi bakmalıyız 
düşmanımızın partisi gibi değil. Ancak 
bizden evlatlarımızı almak isteyenlere 
töleransımız olmayacaktır.” dedi.

Aker, geçmişteki Türk devletleri ara-
sında yaşanan savaşları örnek göstererek, 
“Bin yıllık fitneyi bitiriyoruz. Ne mutlu 
emin adımlarla yürüyeceğimiz gele-
ceğe. Çünkü 21. Asır Türk Asrı olacak. 
Sizler de bu asrın mimarı olacaksınız. 
Biz tarikatlar cemaatler devleti değil, 
oğuz soyluyuz. Devletimiz Laik Türkiye 
Cumhuriyeti’dir. Bizim yeraltı ve yerüstü 
kaynaklarımız bizim gibi iki nüfusu daha 
doyurur. Yeter ki yönetim liyakatlı kadro-
ların elinde olsun. Dileğim bu kurultay 
ve toylarımızın artmasıdır. Ben her şartta 
bu toplantıları destekleyeceğim. Bugün 
buraya gelen önemli siyasiler beni çok 
mutlu etti. Hacı Bektaşi’nin güzel sözüy-
le bitirmek istiyorum; Gelin canlar bir 
olalım, iri olalım, diri olalım; Aşk ile!” 
ifadelerini kullandı.
ÖĞÜT: KILIÇDAROĞLU VE İMAMOĞLU’NUN 
KÖKLERİ OĞUZ’DUR

Çepni Kurultayı açılışında konuşan 
Çepni Dernekleri Federasyonu Danışma 
Kurulu Üyesi Araştırmacı Tarihçi Yazar 
Ensar Öğüt, bugünlere nasıl gelindiği-
ni anlatarak Kılıçdaroğlu ve İmamoğ-
lu’nun kökenlerine ilişkin çarpıcı bilgiler 
paylaştı. “Tüm Türkiye’de 39 vilayet 825 
Çepni yerleşim yerlerini tek tek dolaşıp 
onları Çepni Dernekleri altında bir araya 
getirdi. Sonrasında Türkiye’deki Yörük 
TÜrkmen etkinliklerine katılıp yörükle-
rin dertleri, tasaları, sevinçlerine ortak 
oldu. Sonrasında Yörük Türkmen ve Tüm 
Türk dünyasından yaklaşık 700 dernek-
le İstanbul Maltepe’de bir araya gelip 
Türkiye’nin en büyük toyunu yapan tüm 
Türk dünyasında bir umut, bir sevinç, bir 
övünç kaynağı olup Türklerin sesini Ad-
riyatik’ten Çin Seddi’ne kadar duyurma 
çabasına giren toyumuzun mimarı Çepni 
Dernekleri Federasyonu Genel Başkanı-
mız Yörük Türkmen Çepni Beyimiz Mu-
hammet Arif Gen bugünlere gelmemizde 
başroldedir.”

CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçda-
roğlu için Horasan bölgesinden Konya 
Akşehir e yerleşmiş kureyşan aşiretinden 
Beğdili Boyuna mensup Seyit Mahmut 
Hayrani torunudur Kemal Kılıçdaroğlu.

Sayın İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Ekrem İmamoğlu ise öz be öz 
Oğuz’un Çepni Boyuna mensuptur.
GENÇ: TÜRK’ÜN ÖZ BE ÖZ OĞUZ 
BOYUNDAN

Maltepe’de kurultayın resmi açılı-
şında kurulan sahnede konuşan Çepni 
Dernekleri Federasyonu Muhammet 
Arif Recep Genç,” Çepni Dernekleri 
Federasyonu adı altında birlik olmaya 
karar verdik. Çepniler Sarıkamış’ta 
zemheriye, Çanakkale’de dört mevsime, 
Milli Mücadelede ve her cephededirler. 
Karadeniz’de Çepni, Doğu’da Türkmen, 
Ege’de Tahtacı, Anadolu’da kimi zaman 
aşiret kimi zaman Kızılbaş kimi zaman 
da Alevi dediklerimiz, Türkün öz be öz 
Oğuz Boyu’ndan güzide insanlardır. Bu 
çatı altında toplantı ve etkinlikler yaptık. 
Gerçek bir kaynaşma yaşadık bu aşama-
dan sonra Yörük ve Türkmen sivil toplum 
kuruluşlarıyla bir araya geldik. Böylece 
büyük bir birliktelik kendiliğinden haya-
ta geçti.” dedi.

Organizasyonun temellerinin nasıl 
atıldığına değinen Genç, “Çalışmaları-

mız kısa sürede büyük heyecan yarattı. 
İstanbul Türk dünya buluşmamıza 
kardeş Türki Cumhuriyetler de dahil 
oldu. Kazakistan, Özbekistan, Kırgızis-
tan, Bosna Hersek’ten gelen ekiplerine 
öncülük eden başkanlarımıza sonsuz 
teşekkürler ediyoruz. Türklerin çoğun-
lukla yaşadığı sıkıntıları her platformda 
dile getirdik. Çin’in Doğu Türkistan’da 
uyguladığı baskı, katliam ve tecavüzleri 
teyit eden programlara destek verdik. “ 
ifadelerini kullandı. 
“AFGANİSTAN’DAN GELENLER
 ZULÜMDEN KAÇAN KARDEŞLERİMİZ”

Afganistan’dan gelenlerin aslında 
bin yıl önce Anadolu’ya gelen bizlerden 
farklı olmadığı ifade eden Genç, “Bizim 
bir abimiz bize dedi ki, ‘başkanım sizden 
bin sene sonra biz buralara geldik. Siz bin 
sene önce geldiniz ama bizim de sıkıntı-
larımız dertlerimiz var. Özellikle Afga-
nistan’da yani Güney Türkmenistan’daki 
Türklerin sıkıntıları var. Onları oradan 
Taliban, bu tamamen benim düşüncem-
dir, orada peştun milliyetçiliği yapıyor. 
Aslında Taliban dinci gibi devlet gözükse 
de faşist bir yönetimdir. Burada kardeş-
lerimizin topraklarından kardeşlerimizi 
çıkarıyor. Oradan kardeşlerimiz buraya 
geliyor. Biz de konuyu bilmediğimiz için 
Afganistan’dan gelenler ‘Afgan’ deyip 
kestirip atıyoruz. Aslında Anadolu topra-
ğına, bin yıldır oradan buraya geliyoruz. 
Kimlerle yaptık bu işi? Yörüklerle. Biz 
bilsek ki oradaki kardeşlerimiz, Türk kar-
deşlerimiz. Karşı çıkar mıyız? İşte bu de-
zanformasyonu da engellemiş oluyoruz. 
Yani o kardeşimin ne çektiğini bilmiyo-
ruz. Gelsinler kendilerini anlatsınlar. 
Hiç önemli değil çünkü Afganistan’dan 
gelenler, aslında çoğu orada olan Türkler. 
Anlatabiliyor muyum?” dedi.
“HİÇBİR ŞEYDEN HABERİMİZ YOK”

Yaşatılan zulümden kimsenin habe-
rinin olmadığını söyleyen Başkan Genç, 
“Sıkıntımızda bak tam karşıda Doğu 
Türkistanlı kardeşlerimiz var. Biz gezer-
ken tozarken tam bu arada bu kardeş-
lerimiz de hep beraber orada Taliban’ın 
karşısında. Elli tane genç kızımız şehit 
edildi. Hiç kimsenin haberi yok. Yine 
biz toplandık. Kimse gelmedi. Güney 
Türkistanlı Türklerle beraber toplandık. 
Üç gün sonra Doğu Türkistan’da 44 tane 
bizim kendi kardeşimiz vefat etti. Bizim 
onlardan da haberimiz yok.” dedi.
“DİN, MEZHEP ÖNEMLİ 
DEĞİL, BİZ TÜRKÜZ”

Türklük kimliğinin ötesine hiçbir şe-
yin geçemeyeceğini vurgulayan Muham-
met Arif Recep Genç, “Bu işte biz böyle 
toyları aslında sevincimiz ve üzüntümüz 
ne ise biz bir araya geleceğiz. Bak ilk defa 
diyorum aslında çok şeyler umut ediyoruz 
ama şimdi sadece bir araya gelmeyi umut 
ediyoruz. Biz bir araya geldik, biz bu işi 
başardık bundan sonrada artık bir arada 
hareket etmeyi başaracağız. Bak bizim 
Alevimiz, Sunimiz, Gagavuzumuz… Ha-
zara Türklerimiz, Zaza Türklerimiz, yani 
Yahudi Türklerimiz ne olursa olsun hep 
beraberiz, biz Türküz. Herkesin kendi 
dinine meshebine saygı duyuyoruz. Her 
şey ayrı olsa da biz Türküz ve biz Türkler 
din ve mezhep işlerini bir kenara bırakı-
yoruz.” dedi.
“HERKESE GİTTİK, HERKES BİLİYOR”

Tüm kapıların çalındığını söyleyen 
Genç, “Nerede mazlum Türk varsa onun 
yanında olacağız. Onların sıkıntılarını, 
dertlerini, onların foklorlarını, onların 
tarihçilerini dinleyeceğiz. Bugün de 
önemli siyasetçilerimiz geldi. Biz bütün 
siyasetçilere gittik. Herkes de biliyor 
gittiğimizi. Gelen geldi, gelmeyenin 
canı sağ olsun. Herkesi tekrardan bu 
organizasyonlara bekliyorum. Buraya 
gelen kardeşlerimiz Anadolu’nun dört bir 
tarafından gelen, Türk dünyasının dört 
bir tarafından gelen kardeşlerle birlikte 
tanışacak ve kaynaşacaklar.” dedi.
“30 YILDIR GÖRÜLMEDİ, ŞİMDİ 
SAHİP ÇIKANLAR BURADA”

Kültür birliğinin sağlanamamasını 
on yıllardır görmezlikten gelinmesine 
bağlayan ÇEPFED Başkanı Genç, “İstan-
bul’da bir ilk. Biz burada şimdi bazen 
birkaç aykırı ses de çıktı. Bu İstanbul’u 
25-30 senedir yönetenler yapmadı. Şimdi 
biz burada yapmaya çalışınca aykırı 
sesler çıktı. Bu çok amatörce. Kardeşimiz 
oradan geldi, biz oradan geldik. Şöyle 
oldu böyle oldu, aykırı sesler çıkıyor ama 
bizim için fark etmez. Bizi öldürüyorlar, 
bizi yok ediyorlar, bizi dövüyorlar. Topla-
ma kamplarında neler yapıyorlar, tecavüz 
ediyorlar. Bunlar bizi korkutmaz. Kendi 
kardeşlerimizin yapması bize eziyet 
ediyor. Bizim Türk dilinde de ona man-
kurtluk deniyor. Biz aslında dışarıdaki 
insandan çekmiyoruz. Bakın siyasetçiler 
bu işe sahip çıkmıyor. Sahip çıkan siya-
setçilerimiz geldi. Öteki siyasetçilerimiz 
de umarım sesimizi duyar. Hep beraber 
olumsuzlukları gidermeye çalışacağız. 
Kardeşim de bu Hazara Türkleri’nin 
çektiği sıkıntıları anlatsın.” ifadelerine 
yer verdi.

Fidan Uğur-Süleyman Çay-Fazıl Anıl 
Kılıçlı/KENT YAŞAM

Türk Dünyası 
Maltepe’de buluştu

1. Yörük Türkmen 
Çepni Kurultayı Mal-
tepe Etkinlik Alanı’n-
da gerçekleşti. Türk 
dünyasını bir araya 
getiren kurultaya CHP 
Genel Başkanı Kemal 
Kılıçdaroğlu, İBB Baş-
kanı Ekrem İmamoğlu, 
CHP’li Milletvekilleri 
ve İstanbul’un önemli 
ilçelerinin belediye 
başkanları katılım 
gösterdi.

Çepnililerin Anadolu’ya bin 
yıl önce gelip her yerine dağıldı-
ğını ifade eden Genç, “Biz bütün 
Türk Dünyasını bir araya getir-
meyi başardık. Nasıl başardık? 
Biz bin sene önce Orta Asya’dan 
buraya, Anadolu’ya geldiğimiz-
de, Anadolu’nun 39 vilayet 825 
yerleşim yerine dağıldı Çepniler. 
Oğuz’un 24 soyundan biri olan 
Çepni Türklerini aşağı yukarı 10 
seneden beri bir araya getirmeye 
çalıştık. En sonunda Çepni Der-
nekler Federasyonu adı altında 
onları birleştirdik. Ondan sonra 
bizi Yörük Türkmen Federasyon-
ları çağırdı. Dediler ki: Karade-
niz’de, böyle bir boşluğumuz var. 

Bundan sonra biz bütün Türki-
ye’deki Yörük Türkmen etkinlik-
lerine gidip gelmeye başladık. 
Yani bir ucu Muğla’da bir ucu 
Diyarbakır’da bir ucu Ardahan’da 
bir ucu Edirne’de her yeri do-
laştık. Her yere gittik. Acısıyla 
tatlısıyla, sevinciyle üzüntüsüy-
le, işte oyunuyla da. Dışarıda 
bakınız Alevilik anlatılıyor, orada 
oyun oynanıyor. Burada başka bir 
şey var. Biz önce bir araya geldik, 
yani burada onu amaçlamaya ça-
lıştık. Onu amaçladık. O yüzden 
dedik ki İstanbul’da bir Yörük 
Türkmen topluluğu yapalım. 
Aslında çok anlamlı bir şey bu.” 
dedi.

“ANADOLU’DAKİ DAĞINIKLIĞI TOPLADIK!”

Afganistan Hazara Türkleri 
Dernek Başkanı Muhammet Gül 
kurultayla ilgili duygu ve düşün-
celerini anlatarak, “Öncelikle 
teşekkür ederim. Başkanımız iki 
üç ay önce tanıştığımızda Kadıköy 
meydanında bize gelerek destek 
verdi. Afganistan’da katledilen 
Hazara Türklerine karşı soykırımı 
durdurmak için Kadıköy meydan-
da toplanmıştık. Başkanım geldi 
bize destek verdi. Ve o gün ‘biz 
bunu büyük bir şekilde duyurmak 
istiyoruz.’ diyerek bizi davet etti. 
Biz de değerli başkanım hayhay 
neden omasın dedik. Derdimiz 
Afganistan’da katledilen, 130 
yıldan beri sistematik bir şekilde 
katledilen Hazara Türkleri’nin 
katliamını, soykırımını durdur-
mak. Bunu herkese duyurmaya 
gayret gösteriyoruz. Ve bugün 
buradayız çok mutluyuz. Burada 
İran’dan, Azerbaycan’dan, Kırgı-
zistan’dan kardeşlerimle tanıştım. 
Çin zulmüne hayır demeye gayret 
gösterirken, diğer tarafında islami 
gibi görünen fakat peştun milliyet-
çiliğinden, zulmünden, Taliban’ın 
zulmünden, kadınların eğitim 
görememesinden tutun insanla-
rın her türlü zulüm görmesine ve 
katledilmesine kadar hayır demek 
için buradayız.” diye konuştu.

“BİRKAÇ AY ÖNCE BAŞLAYAN 
YOLCULUĞUMUZ BÜYÜK  

HAREKETE DÖNÜŞTÜ”
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